
MANİSA Gazeteciler Cemiyeti'nin
24'üncü Olağan Genel Kurulu, Man-

isa Kültür Sitesi'nde geniş bir katılımla
gerçekleştirildi. Genel kurulda, başkan-
lık için Ali Filizkan ve İHA Manisa İl Tem-
silcisi Önder Aydın'ın yarıştığı iki listeyle
seçime gidildi. 143 üyesi bulunan
cemiyetin yapılan seçimine 117 üye
katıldı. Manisa basın camiasını bir
araya getiren 24. Olağan Genel Ku-
rulda, yarışan Ali Filizkan ve Önder
Aydın cemiyetin geleceği için önemli
vaatler ve projeler sundu. Katılımcıların
yoğun ilgisiyle gerçekleşen genel ku-
rulda, oy kullanma işlemleri büyük bir
titizlikle sürdürüldü. Bir oyun geçersiz
sayıldığı seçimde oyların 72'sini alan
Önder Aydın yeni başkan olurken, Ali
Filizkan ise 44 oy aldı.   

MANİSA GAZETECİLER CEMİYETİNE GENÇ BAŞKAN 

ACİL sağlık hizmetlerinin tanıtılması ve
bu alandaki farkındalığın artırılması

amacıyla düzenlenen etkinlik, halkın ilgisini
çekti. Katılımcılar, acil sağlık hizmetleri
hakkında bilgi edinirken, etkinlikte önemli
bir sağlık uygulaması da sergilendi. Etkin-
likte, katılımcılara temel yaşam desteği
uygulaması olan kalp masajı hakkında bilgi
verildi. Etkinlikte, acil sağlık hizmetlerinin
nasıl yapılacağına dair görsel ve pratik
uygulamalar sunulurken, halk da ritimle
eşlik ederek kalp masajı gösterisini izleme
fırsatı buldu. Bu gösteri, acil durumlarda
kalp masajının ve hızlı müdahalenin hayati
öneme sahip olduğu mesajını verdi.

KALP MASAJI VE HIZLI MÜDAHALE HAYAT KURTARIR
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Manisa’nın Gördes ilçesi nüfusuna kayıtlı, evli ve iki çocuk babası Mehmet Tozun polis ekiplerine yönelik gerçekleştirilen silahlı saldırıda şehit oldu

İzmir’in Seferihisar ilçesi Turabiye Mahallesi
Hamamalanı mevkiinde meydana gelen silahlı
kavga ihbarı üzerine çok sayıda polis ekibi 
bölgeye sevk edildi. polis ekiplerine yönelik
gerçekleştirilen silahlı saldırıda yaralanan 
38 yaşındaki Mehmet Tozun, şehit oldu. 

20 KASIM akşamı saat 20.00 sıralarında Tura-
biye Mahallesi Hamamalanı mevkiinde mey-

dana gelmişti. Edinilen bilgiye göre, mahallede
meydana gelen silahlı kavga ihbarı üzerine çok
sayıda polis ekibi bölgeye sevk edilmişti. Adrese
intikal eden polis ekiplerine M.S.Ç. isimli şüpheli
tarafından silahlı saldırı gerçekleştirilmişti.
Saldırıda başkomiser Furkan Hakan Aşkın, polis
memuru İbrahim Gümüştekin ve polis memuru

Mehmet Tozun yaralanmıştı. Olaya ilişkin
gözaltına alınan 14 şüpheliden 6’sı emniyetteki
işlemlerinin ardından adliyeye sevk edildi. Diğer
8 şüphelinin ise savcılık talimatıyla serbest
bırakıldı. Adliyeye sevk edilen şüphelilerin 6'sı da
tutuklandı. Meydana gelen olayda ağır yaralanan
ve hastanede anestezi yoğun bakımda tedavisi
süren Polis Memuru Mehmet Tozun (38), kur-
tarılamayarak şehit oldu. 

POLİS MEMURU TOZUN ÇIKAN ÇATIŞMADA AĞIR YARALANARAK, HASTANEYE
KALDIRILDI. TOZUN, YAPILAN TÜM MÜDAHALELERE RAĞMEN KURTARILAMADI

MANiSA’YA ŞEHiT ATEŞi DUŞTU!

MANiSA FK GALiBiYET PEŞiNDE
MANİSA Futbol
Kulübü, Trendyol 1.

Lig’in 15. hafta mü-
cadelesinde 7 Aralık
Cumartesi yani bugün
saat 16.00’da Manisa
19 Mayıs Stadyu-
mu’nda Ahlatcı Çorum
Futbol Kulübü’nü konuk
edecek. Siyah-beya-
zlılar, A. Çorum FK
maçında taraftarların
ve futbolseverlerin
desteğini bekliyor. 

Adım adım fermuar sistemini öğreniyoruz

Manisa Tarım Çalıştayına ev sahipliği yaptı   
MANİSA Büyükşehir Belediyesi ev
sahipliğinde 14 Büyükşehir Belediyesinin Tarım

ve Kırsal Hizmetler Daire Başkanları Tarım Çalış-
tayında bir araya geldi.    Katılımcılar, tarımsal
ürünlerin daha iyi pazarlanması için yeni strate-
jiler geliştirmenin önemini vurguladı. Ürün işleme
ve depolama tesislerinin kurulması konusu ise,
tarımsal üretimin değerlendirilmesi ve israfın ön-
lenmesi açısından büyük önem taşıyor. Toplan-
tıda, bu konuda yapılabilecek yatırımlar ve iş
birlikleri üzerinde önemle duruldu.  

Başkan Balaban 
Mimar Sinan’da 
esnaf ziyareti yaptı 

YUNUSEMRE Belediye
Başkanı Semih Balaban,

göreve gelmeden önce
verdiği “Halkla iç içe ol-
maya devam edeceğiz”
sözünden hareketle düzenli
ziyaretlerle vatandaş ve es-
nafın yanında olmaya
devam ediyor. Ziyaretlerine
Mimar Sinan Bulvarı üz-
erinde hizmet veren işyer-
leri ile devam eden
Belediye Başkanı Balaban
esnaf ve vatandaşlarla çay
içerek sohbet etti, bölge-
deki sorunları ve çözüm
önerilerini dinledi. 

Manisa Gazeteciler Cemiyeti'nin
yeni başkanı Onder Aydın oldu   

Kula'da belediye 
işçilerine %56 zam

KULA Belediye Başkan Vekili
Semra Gündüz, Belediye-iş

Sendikasıyla imzalanan ‘Toplu İş Sö-
zleşmesi’ kapsamında Kula Belediye-
si'nin işçilerine %56 oranında maaş
zammı yaptıklarını ve en düşük işçi
maaşının 31 bin 450 TL yükseleleğini
duyurdu. Başkan Vekili Gündüz,
“İşçinin, emekçinin yanındayız. Ku-
la'mızı imar ve inşa ederken birlikte
çalıştığımız tüm mesai
arkadaşlarımıza ve ailelerine  hayırlı
olsun” diye konuştu.

5 gün boyunca 
yağmur yağacak

METEOROLOJİ Genel Müdür-
lüğü’nün resmi internet sitesinde

yayınlanan 5 günlük hava tahmin ra-
poruna göre, Manisa’da hafta sonundan
itibaren yağışlı hava etkili olacak. Kış
mevsiminin kendini hissettirdiği şu gün-
lerde, kent genelinde aralıklarla devam
edecek yağmurların önümüzdeki
çarşamba gününe kadar sürmesi bek-
leniyor. Meteoroloji verilerine göre, Ma-
nisa’da 7 Aralık Cumartesi günü yağmur
bekleniyor. Sıcaklıkların 17 derece
civarında seyredeceği tahmin edilirken,
aynı şekilde 8 Aralık Pazar günü de
yağışlar devam edecek ve sıcaklık 16
derece dolaylarında olacak.

12’de

7’de

6’da

7’de
5’te

6’da

4’te



GÜNCEL2 7 Aralık 2024 Cumartesi

Acil Sağlık Hizmetleri
Haftası kapsamında, Manisa İl
Ambulans Servisi Başhekim-
liği tarafından Forum Magne-
sia Alışveriş Merkezi'nde
"Fermuar Sistemi İle Yaşama

Yol Ver" temalı bir etkinlik dü-
zenlendi. Etkinlik, Acil Sağlık
Hizmetleri personeli ve halkın
yoğun katılımıyla gerçekleşti-
rildi.

Acil sağlık hizmetlerinin ta-

nıtılması ve bu alandaki farkın-
dalığın artırılması amacıyla dü-
zenlenen etkinlik, halkın ilgisini
çekti. 

Katılımcılar, acil sağlık hiz-
metleri hakkında bilgi edinir-
ken, etkinlikte önemli bir
sağlık uygulaması da sergi-
lendi. Etkinlikte, katılımcılara
temel yaşam desteği uygula-
ması olan kalp masajı hak-
kında bilgi verildi.

Etkinlikte, acil sağlık hiz-
metlerinin nasıl yapılacağına
dair görsel ve pratik uygula-
malar sunulurken, halk da ri-
timle eşlik ederek kalp masajı
gösterisini izleme fırsatı buldu.
Bu gösteri, acil durumlarda
kalp masajının ve hızlı müda-
halenin hayati öneme sahip
olduğu mesajını verdi.

Etkinliğe Manisa İl Sağlık

Müdürü Uzm. Dr. Erol Karaca,
Sağlık Hizmetleri Başkanı
Uzm. Dr. F. Neslim Yağlı ve

Başkan Yardımcısı Dr. Barış
Oğraşangil katıldı. 

Etkinlik sonunda, katılımcı-

lara sağlıkla ilgili broşürler ve
acil müdahale kitleri dağıtıldı.
Haber Merkezi 

"Fermuar sistemi ile yaşama yol ver"
temalı etkinlik düzenlendi
"Fermuar sistemi ile yaşama yol ver"
temalı etkinlik düzenlendi



3
İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 232 42 90

CAVLAN ECZANESİ
0236 235 20 13

ŞENGÜL ECZANESİ 

BAHAR ECZANESİ

0236 211 35 69

0236 234 40 29

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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BORSA ECZANESİ 
1917 - I. Dünya Savaşı: ABD, Avusturya-Macaristan İmparatorluğu'na savaş ilan etti.
1920 - Türkiye Halk İştirakiyyun Fırkası kuruldu.
1921 - Kilis'in Fransız işgalinden kurtuluşu.
1922 - Siyasal mizah dergisi, Akbaba yayın hayatına başladı.
1932 - Muhsin Ertuğrul'un "Bir Millet Uyanıyor" filmi gösterime girdi.
1975 - Endonezya, Doğu Timor'u işgal etti.
1987 - Kaliforniya'nın Paso Robles şehrinde, bir yolcu uçağı düştü: 43 kişi öldü.
1988 - Ermenistan'da (SSCB) 7,2 şiddetinde deprem meydana geldi. 20.000'den fazla
kişi öldü.
2002 - Bangladeş'te dört tiyatroya yapılan bombalı saldırılarda 18 kişi öldü, 200 kişi yara-
landı.
2004 - Hamid Karzai, Afganistan Devlet Başkanlığı görevine başladı.

GÜNÜN OLAYI

MANİSA'NIN Akhisar ilçe-
sinde TOKİ Konutlarında 10 ya-
şındaki bir çocuk başıboş
köpeklerin saldırısına uğrayarak
yaralandı. Çocuğun annesi
Hülya Yapıcı, yaşananları göz-
yaşları içinde anlattı.   

Anne Hülya Yapıcı'nın ver-
diği bilgilere göre, olay per-
şembe günü saat 17.00
sıralarında gerçekleşti. TOKİ
Konutları çevresinde başıboş
dolaşan köpekler, 10 yaşındaki
Yağız Bişiren isimli çocuğa sal-

dırdı. Çocuğunun, korkuyla
demir korkulukların üzerinden
atlayarak kaçmaya çalıştığını
belirten anne Hülya Yapıcı,
"Korkudan kendini demir kor-
kulukların üzerinden attı. Şu
anda hastanedeyiz ve çocu-
ğuma 8 dikiş atıldı. Çocuğu-
mun yaşadığı korku ve acıyı
tarif etmek mümkün değil"
dedi. 

ANNE, YETKİLİLERE 
SESLENDİ 
Hülya Yapıcı, bölgede ba-

şıboş köpeklerin sürekli tehlike
oluşturduğunu vurgulayarak
yetkililere şu şekilde seslendi:
"Bu köpekler kontrol altına alın-
malı. Çocuğumun yaşadığı bu
korku başka çocukların başına
gelmesin." 

TEDAVİ ALTINA ALINDI 
Yaralanan çocuk, Akhisar

Mustafa Kirazoğlu Devlet Has-
tanesinde tedavi altına alındı.
Doktorların yaptığı açıklamaya
göre çocuğun sağlık durumu-
nun iyi olduğu ancak yaşadığı

travma sebebiyle psikolojik
destek gerekebileceği ifade
edildi. 

TOKİ konutları sakinleri,
bölgede sık sık başıboş köpek-
lerin dolaştığını belirterek, bu
olayın ardından çocuklarının
güvenliği için endişelendiklerini
dile getirdi. Bölgede gerekli ön-
lemlerin alınması için yetkililere
çağrıda bulunan mahalle sakin-
leri, başıboş köpeklerin kontrol
altına alınmasını talep etti.

İHA

Akhisar'da köpeğin saldırısına uğrayan 
10 yaşındaki çocuk yaralandı   

Hafif ticari araç ile işçi taşıyan kamyonet çarpıştı: 1'i ağır 6 yaralı   

MANİSA'NIN Turgutlu ilçe-
sinde hafif ticari araç ile işçi ta-
şıyan kamyonetin çarpışması
neticesinde meydana gelen
trafik kazasında 1'i ağır 6 kişi
yaralandı.   

Kaza, Turgutlu ilçesi Mus-
tafa Kemal Mahallesi Özdemir
Sokak ile Acıbadem Yolu kesi-
şiminde medyana geldi. Edini-
len bilgiye göre iş yerinden

gelen Onur Çelik (30) idaresin-
deki 35 YV 699 plakalı hafif ti-
cari araç ile iş yerine işçi
taşıyan Mehmet Ali Yılmaz (29)
idaresindeki 34 FDG 765 pla-
kalı kamyonet çarpıştı. 

Çevredeki vatandaşların
bilgi vermesi üzerine olay ye-
rine 112 acil sağlık, itfaiye ve
polis ekipleri sevk edildi. Yaralı
sürücü Mehmet Ali Yılmaz (29)

ve her iki araçta bulunan yara-
lılar Okan Akar (28), Murat
Yağız (27), Eyüp Sayan (27) ve
İdris Alu (35) ambulanslarla
Turgutlu Devlet Hastanesine
götürülürken, durumu ağır
olan 35 YV 699 plakalı hafif ti-
cari aracın sürücüsü Onur
Çelik yapılan ilk müdahalenin

ardından Manisa Celal Bayar
Üniversitesi Hafsa Sultan Has-
tanesine sevk edildi. 

Kazanın ardından yaralıla-
rın yakınları olay yerine ve has-
taneye akın ederken, polis
ekipleri kazayla ilgili inceleme
başlattı.

İHA

Turgutlu'da feci kaza!

Şehzadeler’de rafik kazası 
1 kişi öldü, 2 kişi yaralandı

MANİSA'NIN Şehzadeler
ilçesinde meydana gelen trafik
kazasında 1 kişi öldü, 2 kişi
yaralandı.

Kazım Kaplan'ın kullandığı
45 FJ 672 plakalı hafif ticari
araç, dün gece Üçpınar Ma-
hallesi yakınlarında, lastik de-
ğişimi için yol kenarına park
edilen kuru üzüm yüklü 45 EJ
213 plakalı traktörün römor-

kuna arkadan çarptı.
İhbar üzerine kaza yerine

gelen sağlık ekipleri, hafif ticari
araçtaki Şerif Sevben'in (61)
hayatını kaybettiğini belirledi.

Yaralanan sürücü ve aynı
araçtaki Fadime Bozkaplan,
Manisa Şehir Hastanesinde te-
davi altına alındı. Traktör sürü-
cüsü Mehmet Ç, ifade işlemleri
için karakola götürüldü. İHA



Burhan AKDEMİR
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Manisa Gazeteciler Cemi-
yeti'nin 24'üncü Olağan Genel
Kurulu, Manisa Kültür Site-
si'nde geniş bir katılımla ger-
çekleştirildi. Genel kurulda,
başkanlık için Ali Filizkan ve
İHA Manisa İl Temsilcisi Önder
Aydın'ın yarıştığı iki listeyle se-
çime gidildi. 142 üyesi bulunan
cemiyetin yapılan seçimine 117
üye katıldı. Bir oyun geçersiz
sayıldığı seçimde oyların 72'sini
alan Önder Aydın yeni başkan
olurken, Ali Filizkan ise 44 oy
aldı.  Manisa basın camiasını
bir araya getiren 24. Olağan
Genel Kurulda, yarışan Ali Filiz-
kan ve Önder Aydın cemiyetin
geleceği için önemli vaatler ve
projeler sundu. Katılımcıların
yoğun ilgisiyle gerçekleşen
genel kurulda, oy kullanma iş-
lemleri büyük bir titizlikle sür-
dürüldü. Oy kullanımının
sonunda  Manisa Gazeteciler
Cemiyeti'nde değişim gerçek-
leştirildi. Yeni başkan Önder
Aydın oldu. 

"ÖnEMLi OLan BiRLiK 
VE BERaBERLiK" 

Seçim süreci boyunca sü-
rekli birlik beraberlik mesajları
vererek kimseye art niyetle
farklı bir gözle bakmadıklarını
ifade eden Manisa Gazeteciler
Cemiyeti yeni Başkanı Önder
Aydın, "Çünkü birlik ve bera-
berlik olmadıktan sonra burada
da olsa yönetimde  de olsa
bunu hiçbir işe yaramayacağını
zaten biliyoruz. Önemli olan bu
birlik ve beraberliği sağlamaktı
ve sürekli bunun üzerinde dur-
duk. Geçmiş dönemle ilgili bu-
rada herhangi bir eleştiride
bulunmayacağım. Çünkü bun-
dan önce Ali ağabeyimiz, daha
önce Ertuğrul ağabeyimiz ve
ondan önceki yöneticilerimiz
bulundukları şartlar içerisinde,
bulundukları dönemde, kon-
jonktürde ellerinden geldiğince
bulundukları imkanlar ölçü-
sünde bir şeyler yapmaya ça-
lıştılar. Sağ olsunlar onlara bu
konuda çok Teşekkür ederim,
gazeteci arkadaşlarımız adına.
Bizim buradaki amacımız sa-
dece bir değişim olması, bir ye-
nilenme olması. Çünkü
biliyorsunuz, hayatımızda artık
her şey değişiyor. Günün şart-

larına baktığımızda bir dakika
öncesiyle bir dakika sonrası
bile farklı. Gündemler de öyle.
İletişim araçlarına baktığımızda
sadece  gazeteler, radyolar,
varken daha sonra hayata tel-
evizyonlar girdi biliyorsunuz.
Arkasından internet haberciliği
başladı. Ondan sonra şu anda
çevremizde de görüyoruz. Çok
da aktif olarak sosyal medya
haberciliği var. Hatta şu anda
yapay zeka haberciliği dahi
başladı. Mesleğimiz de sürekli
bir değişim içerisinde. Biz de
bu konuda artık Gazeteciler
Cemiyeti'nin de bir değişime
uğramasını istiyoruz açıkçası.
Yeni değişimle birlikte, yeni
projeler, inovasyon katmak isti-
yoruz. Yeni bir heyecan olsun
açıkçası. Bu yüzden yola çıktık.
Peki biz bu değişimi başlatır-
ken nasıl yola çıkacaktık? Ne
yapacaktık? Öncelikle siz de
biliyorsunuz az önce iki tane
önergesini verdiğimiz konuyu
gündeme getirdik. Tek tek
bütün arkadaşlarımızla bunu
paylaştık. Amacımız  tabi ki bu-
rada herhangi bir kısıtlama
yapmak değildi. Daha çok ce-
miyetin içinde bulunduğu ka-
buğun kırılmasını amaçladık
biz. Çünkü Ali ağabey ve Ertan
ağabeyimiz sağ olsun burada
raporları alırken bahsettiler.
Fakat biz hâlâ geçerli seviyede
görmüyoruz. Çünkü ilçelerin
çoğunda hâlâ üye olamayan,
olmayan arkadaşlarımız var. Biz
onların hepsini Manisa Gazete-
ciler Cemiyeti çatısı altına
almak istiyoruz. Tabii almak is-
tiyoruz derken yanlış anlaşılma-
sın. Bu işten sadece bu işten
ekmek yiyen insanlarla çalış-
mak istiyoruz. Sarı basın kartı
olsun veya olmasın. Hakkıyla

çalışmalar yapacağız. Ama bu
işten ekmek yiyip olmayan bir-
çok arkadaşımız var. Onların da
tamamını Manisa Cemiyeti al-
tında toplamak istiyoruz. Daha
çoğulcu bir yapı oluşturmak is-
tiyoruz. Bununla ilgili zaten
önergemizin bir tanesi de bu-
nunla alakalıydı. Bu yüzden biz
yönetim kurulu sayısını 11'e çı-
karılmasını istedik. 11'e çıkartı-
lırken yapacağız öyle
söyleyeyim. Artık ilçelerdeki ar-
kadaşlarımızın da cemiyetin
yönetim kurullarında yer alma-
sını istiyoruz. Bugün zaten gö-
receksiniz. Elimizden
geldiğince listelerde olan şartlar
gereği ve yönetim kurulu üyele-
rinin ilçelerdeki arkadaşlarımızı
dahil ettik. Tabii yeni üyeleri-
mizle birlikte artık ülkelerde
daha aktif olmak istiyoruz.
Çünkü oradaki yönetim kurulu
arkadaşlarımız kendi ilçelerinde
cemiyetin bir şubesi gibi fark
edecekler. Orada bir güç ol-
maya çalışıyoruz. Manisa gaze-
teciler Cemiyeti'ni daha güçlü
hâle getireceğiz. Bunu amaçlı-
yoruz" diye konuştu. 

"HiÇBiR YERDEn
DEsTEK aLMaDIK" 

Basın camiası için tehlike-
lerin olduğunu belirten önceki
dönem Manisa Gazeteciler Ce-
miyeti Başkanı Ali Filizkan ise,
"Buraya geldik. Ancak bir ger-
çek var. Hepimiz için bir tehlike
var. Basın sektörü ölüyor. İşsiz
arkadaşlarımız çoğalıyor. 2025
yılında çok kötü bir duruma ge-
lecek. Bunun için birlik olmalı-
yız. Önder arkadaşın birçok
projeleri var.  Biz de yapmıştık.
Yarışma da yaptık, etkinlik de
yaptık. Ama benim dönemimde
maalesef ben şanssız bir
dönem başkanlığa geldim. Ne

yaşadık biz? Salgın hastalığı
yaşadık. Hiçbir etkinlik yapa-
madık. Hiçbir yerden destek
alamadık. 2021-2024 yılı çok
talihsiz geçti. Güneydoğu Ana-
dolu depremini yaşadık. Biz ya-
rışma yapmak istemez miyiz?
Biz, sizleri bizlere görmek iste-
mez miyiz? Biz basın kartı kul-
lanan arkadaşlarımızın
otoparktan yararlanmasını is-
temez miydik? Arkadaşlar
biraz önce de ifade ettiğim
gibi Manisa dahil Anado-
lu'daki tüm cemiyetler maale-
sef yokluk içindeler. Eğer siz
kentin büyükşehir belediyesin-
den, ilçe  belediyelerinden
destek alamıyorsanız hiçbir
şey yapamazsınız. İzmir'de
gazetecilik yarışmasını düzen-
leniyor. Kim düzenliyor? Çok
güçlü bir dernek var İzmir'den
ama bu derneğin arkasından
İzmir Büyükşehir Belediyesi
var. Konak Belediyesi var. Kar-
şıyaka Belediyesi var. Allah
razı olsun bizim belediyeleri-
miz de bize destek verdi.

İşte Bilal arkadaşımız yar-
dım etti. Kamerayı yaptırdı.
Biz belediyeler himayesinde
cemiyet binamızı açık tutuyo-
ruz. Ancak iki dönem içeri-
sinde birçok proje yapmak
için uğraş verdik. Ne var ki bü-
yükşehir belediyesi buna ya-

naşmadı. Yani ben konfede-
rasyon üyesi olarak burada
yurdun dört bir tarafındaki ce-
miyet başkalarını ağırlamak is-
tedim. Bizleri yapamayız.
Şimdi böyle bir ortamda ne et-
kinlik yapabildik, ne de ya-
rışma yapabildik" şeklinde
konuştu. 

Yapılan Genel Kurula 142
üyenin 117'si katıldı. Yapılan
oylamada bir oy geçersiz sayı-
lırken Önder Aydın 72, Ali Fi-
lizkan ise 44 oy aldı. Yapılan
oylamanın ardından Manisa
Gazeteciler Cemiyetinin yeni
Başkanı Önder Aydın olurken,
Yönetim Kurulu ise şu isimler-
den oluştu: "Önder Aydın,
Ersan Erdoğan, Nurgül Yıl-
maz, Özcan Özkan, Eylem
Tunç, Hasan Deniz Çizmeci,
Barış Gezici."  

Manisa Gazeteciler Cemi-
yetinin yeni Denetim Kuru-
lunda, Hüsamettin Edebali,
Serkan Tatlı, Gökben Türközü,
Disiplin Kurulunda: Meral Tü-
retken, Halis Teker, Aykut Ye-
niçağ, Üst Kurul Delegeleri:
Önder Aydın, Sadık Cangel,
Nurgül Yılmaz, Hasan Deniz
Çizmeci, Onur Kurulu: Üzeyir
Dindar, Erdinç Yumrukaya,
Muammer Kökçüoğlu, Turan
Işık, Süleyman Arasan, Selami
Çelebi olarak yer aldı. iHa

Manisa Gazeteciler Cemiyeti'nin yeni
başkanı Önder Aydın oldu   
Manisa Gazeteciler Cemiyeti'nin yeni
başkanı Önder Aydın oldu   

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Altyapı Koordinasyon
Merkezi (AYKOME) 2024 yılı
Olağan Genel Kurul toplantısı
yapıldı. Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi Fen İşleri Dairesi Baş-
kanı Dilek Yeltin’in başkanlık
yaptığı toplantıda, altyapı çalış-
maları ile ilçe belediyelerinden
gelen bazı talepler görüşüldü.   

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Altyapı Koordinasyon Mer-
kezi (AYKOME) 2024 yılı
Olağan Genel Kurul toplantısı
yapıldı. MASKİ İkiz Kuleler
BESOT Konferans Salonu’nda
gerçekleştirilen toplantının baş-
kanlığını Manisa Büyükşehir
Belediyesi Fen İşleri Dairesi
Başkanı Dilek Yeltin yaptı. Alt-
yapı kuruluşları, kurumlar, bazı
ilçe belediyelerinin temsilcileri
ve Büyükşehir Belediyesi ve
MASKİ Genel Müdürlüğünün il-

gili daire başkanlıklarının yer al-
dığı toplantıda, gündem mad-
deleri görüşülerek karara
bağlandı. Fen İşleri Dairesi
Başkanı Dilek Yeltin toplantıda
ilgili kurum ve kuruluşların öneri
ve isteklerini de dinledi. Toplan-
tıda, Büyükşehir Belediyesi
Bilgi İşlem Dairesi Başkanlığı
tarafından geliştirilen AYBİS
sistemi tanıtıldı. 

Olağan genel kurul sonrası

açıklamada bulunan Manisa
Büyükşehir Belediyesi Fen İş-
leri Dairesi Başkanı Dilek Yeltin,
“AYKOME Şube Müdürlüğü
Fen İşleri Daire Başkanlığımızın
bünyesinde yer alan ve diğer
altyapı yatırımcı kuruluşlarının
kazı izin belgelerini düzenleyen,
şehrimizde yapılan yer altı ça-
lışmalarını koordine eden mü-
dürlüğümüz. Bunların belirli
periyotlarla genel kurulları yapı-
lıyor. Kurulda ilgili firmalar, ilgili
belediyeler ve kuruluşlar katılım
sağlıyorlar. Biz de bugün 2024
yılı olağan genel kurulumuzu
yapmış olduk. Firmalarla ilçe
belediyeleri ile çok faydalı isti-
şarelerde bulunduk. Eksikleri-
mizi tespit ettik. 2024 yılı ile
ilgili yatırımları görüşme fırsatı
bulduk. İnşallah bundan son-
raki altyapı çalışmalarının daha
sağlıklı yürütülmesine katkı
sağlar” dedi.  iHa

AYKOME 2024 olağan genel
kurulunu yaptı   
AYKOME 2024 olağan genel
kurulunu yaptı   
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Maski Genel Müdürlüğü
tarafından yapılan açıklamada,
“Sayaç sökme, takma ücreti,
abone sözleşme ücreti ve me-
kanik sayaca dönüşüm ücreti
alınmamaktadır. Aboneler sa-
dece yasal olarak alınmak zo-
runda olan güvence bedelini
ödemektedir” denildi.   

Manisa Su ve Kanalizas-

yon İdaresi (MASKİ) Genel Mü-
dürlüğü tarafından yapılan
açıklamada, “Manisa Büyükşe-
hir Belediye Başkanımız Mimar
Ferdi Zeyrek tarafından zorunlu
kartlı sayaç uygulamasına son
verilmiştir. Uygulamanın Bü-
yükşehir Belediye Meclisi’nden
geçmesinin ardından 1 Mayıs
tarihinden itibaren Abone İşleri

Daire Başkanlığına başvuruda
bulunan yurttaşlarımızın kartlı
sayaçları yerinde ve ücretsiz
olarak dönüştürülmeye başlan-
mıştır ve değişim işlemleri de
devam etmektedir. Yapılan iş-
lemler sırasında, sayaç sökme,
takma ücreti, abone sözleşme
ücreti ve mekanik sayaca dö-
nüşüm ücreti alınmamaktadır."
denildi. 

"aBonelerden 
sadece yasal olarak 

depoziTo Bedeli 
alınıyor" 

Abonelerden sadece
yasal olarak alınması gereken
depozito bedelinin alındığı be-
lirtilen açıklamada şu ifadelere
yer verildi: "Aboneler, mes-
kenlerde sadece 45 metreküp
güncel su ücreti karşılığı de-
pozito ücreti ödeyerek, kartlı
sayaçlarını mekanik sayaca
dönüştürüyor. Depozito olarak

abonelerden alınan bedel de
yasal olarak alınmak zorunda
olan ve MASKİ’nin kasasında
emanet olarak duracak bir be-
deldir. 

Aboneler, bu ücreti abone-
liklerini sonlandırmaları ha-
linde idareden geri almak

üzere güvence bedeli olarak
ödemektedirler. Aboneler,
aboneliklerini iptal etmek iste-
diklerinde ödedikleri depozito
bedelini başvurdukları tarihteki
45 metreküp güncel su ücreti
üzerinden hesaplanarak geri
alacaklardır. Abonenin, öde-

diği depozito (güvence) bedeli
bu uygulama ile değer kaybet-
meden kendisine ödenecek
olup, burada da yurttaşı koru-
yan bir çalışma yapılmıştır. Ka-
muoyunu yanıltmak için
yapılan haberler tamamen
gerçekdışı ve asılsızdır.”  iHa

Kartlı sayaçtan mekanik sayaca geçiş
işlemleri ücretsiz yapılıyor   
Kartlı sayaçtan mekanik sayaca geçiş
işlemleri ücretsiz yapılıyor   

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Mimar Ferdi Zey-
rek ile Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban, Laleli
ve Mesir Mahallelerinin kentsel
dönüşümü ile ilgili açıklama
yaptı. Riskli alanın yapımı konu-
sunda Yunusemre Belediye-
si’nde yetkinin bulunduğunu
belirten Başkan Zeyrek, “Kan-
gren olmuş soruna çözüm bu-
luyoruz. Şehir plancılarımız
Laleli ve Mesir mahallelerini ça-
lışıyorlar. Artık Bakanlığa suna-
bilir duruma geldik” dedi.   

Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığı tarafından
riskli alan olarak ilan edilen La-
leli ve Mesir Mahalleleri, kentsel
dönüşüm kapsamına alındı.
Sorunun çözümü noktasında
ele ele veren Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi ile Yunusemre
Belediyesi, çalışmalarını sürdü-
rüyor. Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Mimar Ferdi
Zeyrek ile Yunusemre Belediye

Başkanı Semih Balaban, sü-
reçle ilgili açıklama yaptı. 

Başkan zeyrek:
“Bakanlığa sunaBilir 

duruMa geldik” 
Laleli ve Mesir Mahalle-

si’nin Manisa’nın kanayan ya-
rası olduğunu dile getiren
Başkan Ferdi Zeyrek, “Laleli ve
Mesir Mahallesi zamanında
riskli alan ilan edildi. Yunu-
semre Belediyemiz’de riskli
alanın yapımı konusunda yetki

bulunmaktadır. Yunusemre Be-
lediyemiz ile birlikte ortaklaşa
olarak bu kangren olmuş so-
runa çözüm buluyoruz. Bu-
nunla birlikte geçtiğimiz bir, bir
buçuk aydır şehir plancılarımız
Laleli ve Mesir mahallelerini ça-
lışıyorlar. Artık Bakanlığa suna-
bilir duruma geldik” ifadelerini
kullandı. 

“seMiH BalaBan ve 
Ferdi zeyrek’e 

güvenin” 

Laleli ve Mesir Mahalle-
sinde yaşayan vatandaşlara
seslenen Başkan Ferdi Zeyrek,
“Artık daha yaşanılabilir bir alan
oluşturmak, depreme, doğal
afetlere daha dirençli bir kent
haline gelebilmesi için yeni
alanlar oluşturma konusunda
tüm çalışmaları yapıyoruz. La-
leli ve Mesir Mahallesi’ndeki
sakinlerimize şunu söylüyorum.
Yunusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban’a ve Manisa

Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek’e güvenin. Bizler
sizi bu sorunlardan kurtaracak
olan kişiler olarak bir yola çık-
tık. Bu yolda da sizinle her
zaman için birlikte olacağız.
Gelişmelerden her an sizleri de
bilgilendireceğiz” diye konuştu. 

Başkan BalaBan: 
“Bu işi çözMeye

Hazırız” 
Yunusemre Belediye Baş-

kanı Semih Balaban ise, Bü-
yükşehir Belediye Başkanı
Mimar Ferdi Zeyrek ile birlikte
kentsel dönüşümü en iyi şe-

kilde gerçekleştireceklerini vur-
guladı. Başkan Balaban, “Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız
Ferdi Zeyrek’in öncülüğünde,
rehberliğinde ve liyakatinde biz
bu işi çözmeye hazırız. Ferdi
Başkanıma ve bize güvenin.
Biz birlikte bu sorunu çözece-
ğiz. Hiç kimseyi mağdur etme-
den halkın çıkarları
doğrultusunda çalışmalar ya-
pacağız. Başkanım müjdeyi de
verdi. Planları yaptırıyor. Kendi-
sine Yunusemre ilçesi adına te-
şekkür ediyorum” şeklinde
konuştu. iHa

Manisa'da 2 mahallenin kentsel
dönüşüm planları hazırlanıyor   
Manisa'da 2 mahallenin kentsel
dönüşüm planları hazırlanıyor   

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi ev sahipliğinde 14 Bü-
yükşehir Belediyesinin Tarım ve
Kırsal Hizmetler Daire Başkan-
ları Tarım Çalıştayında bir araya

geldi. CHP Tarım ve Orman
Politikalarından Sorumlu Genel
Başkan Yardımcısı Erhan
Adem’in koordinasyonunda, 14
Büyükşehir Belediyesinin Kırsal

Kalkınma Daire Başkanları, Ma-
nisa’da düzenlenen toplantıda
bir araya geldi. Yunusemre ilçe-
sindeki bir otelde düzenlenen
toplantıya Manisa Büyükşehir

Belediyesi Genel Sekreteri
Burak Deste, Genel Sekreter
Yardımcıları Oğuz Murat Pınar
ve Ali Kılıç da katıldı. 

TarıM sekTörü 
güçlendirilecek 

Adana, Ankara, Antalya,
Aydın, Balıkesir, Bursa, De-
nizli, Eskişehir, İstanbul, İzmir,
Mersin, Muğla ve Tekirdağ
Büyükşehir Belediyelerinin
temsilcilerinin yer aldığı top-
lantıda, kırsal nüfusun yaşlan-
ması ve bunun gıda üretimine
etkileri, tarımsal ürünlerin pa-
zarlanması, ürün işleme ve
depolama tesislerinin kurul-
ması gibi konular detaylı bir
şekilde ele alındı. Toplantının
temel amaçları arasında kırsal
bölgelerin kalkınması, tarım

sektörünün güçlendirilmesi ve
başarılı uygulamaların payla-
şılması yer aldı. 

Katılımcılar, tarımsal ürün-
lerin daha iyi pazarlanması
için yeni stratejiler geliştirme-
nin önemini vurguladı. Ürün
işleme ve depolama tesisleri-
nin kurulması konusu ise, ta-
rımsal üretimin
değerlendirilmesi ve israfın
önlenmesi açısından büyük
önem taşıyor. Toplantıda, bu
konuda yapılabilecek yatırım-
lar ve iş birlikleri üzerinde
önemle duruldu. 

"Türkiye’ye örnek 
Modeller sunacağız" 
Toplantıda konuşan Genel

Başkan Yardımcısı Erhan
Adem, “Türkiye’de üreticinin

desteklenmediği, doğru yön-
lendirilmediği ve geleceği
planlanmayan bir tarım sek-
törü var. CHP’li belediyeler,
üretimi artıran projeleriyle bu
açığı kapatmaya hazır. 

Tarımı yalnızca destekle-
mekle kalmayacağız; doğru
politikalarla yönlendirecek ve
tüm Türkiye’ye örnek modeller
sunacağız. 

Çünkü bekleyecek vakti-
miz yok; üreticimiz zor du-
rumda, tüketicimiz artan
maliyetler karşısında eziliyor.
Çiftçimizin emeğini koruya-
cak, cömert topraklarımızın
potansiyelini hayata geçirecek
projelerle Türkiye’yi tarımda
yeniden ayağa kaldıracağız"
dedi. Haber merkezi

Manisa Tarım Çalıştayına ev sahipliği yaptı   

Manisa Büyükşehir Mec-
lisi Kooperatifler Komisyonu,
tarımsal kooperatiflerin karşı-
laştığı sorunlara kalıcı çözüm-
ler bulmak için kolları sıvadı.
Yapılmaya başlanan çalışma-
lar sayesinde, Manisa'daki ta-
rımsal kooperatiflerin daha
güçlü ve etkin bir yapıya ka-
vuşması bekleniyor.   

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi'nde, tarımsal koopera-
tiflerin güçlendirilmesi ve
Manisa'nın tarımsal stratejile-
rinde daha etkin rol almaları
için toplantı düzenlendi. Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi

Tarım Danışmanı Prof. Dr.
Yusuf Kurucu başkanlığında
gerçekleşen toplantıya, Ma-
nisa Büyükşehir Meclisi Koo-
peratifler Komisyonu üyeleri
Mahmut Çalık, Hikmet Ceylan,
Halil Erman Yılmaz, Zafer Öz-
budak ve Onursal Sayın ka-
tıldı. Toplantıda, tarımsal
kooperatiflerin mevcut du-
rumu, karşılaştıkları sorunlar
ve bu sorunlara çözüm bul-
mak için yapılabilecek çalış-
malar detaylı bir şekilde
masaya yatırıldı. 

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Tarım Danışmanı Prof.

Dr. Yusuf Kurucu, yaptığı açık-
lamada, Manisa'nın tarım po-
tansiyelini en iyi şekilde
değerlendirmek için koopera-
tiflerin güçlendirilmesinin
büyük önem taşıdığını belirtti.
Prof. Dr. Kurucu, "Üreticileri-
mizin daha iyi şartlarda üretim
yapmalarını ve gelirlerini artır-
malarını istiyoruz.

Kooperatifler bu konuda
önemli bir rol oynayacak. Bu
toplantılarla, kooperatiflerimi-
zin sorunlarına çözüm bulmak
ve onlara destek olmak için
çalışmaya devam edeceğiz."
dedi.  iHa

Manisa'da Tarımsal Kooperatifler güçleniyor   
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Cansu MERİÇ

Cansu MERİÇ manisalılar Derneği,
aylık toplantısını Başkan Yunus

Emre Şahin başkanlığında der-
nek binasında gerçekleştirdi.

Toplantıda, derneğin projeleri
ve hedefleri detaylı bir şekilde
görüşüldü.

Başkan Yunus Emre Şahin
toplantıda yaptığı açıklamada,
“Manisalılar Derneği olarak,
merkezi yönetimin, yerel yöne-
timin, kamu kurumu niteliğin-
deki meslek kuruluşlarının ve
sivil toplumun ortaklık anlayı-
şıyla, hemşehrilik hukuku çer-
çevesinde buluşturmayı, kentin
kalkınma önceliklerinin, sorun-
larının, vizyonunun sürdürülebi-
lir kalkınma ilkelerini temelinde
belirlenmesi, tartışılması, eğitim
ve bilimin ışığında çözümlerin
geliştirilmesi amacıyla hareket

ediyoruz. Ortak aklın ve uzlaş-
manın esas olduğu demokratik
yapıları ve yönetişim mekaniz-
malarını hedefliyoruz” dedi.

Başkan Yunus Emre Şahin
çok sesliliği ve çok kültürlülüğü
gözeterek, insan hakları temelli
eşitliği ve katılımcılığı, karar sü-
reçlerinin demokratikleştirilme-
sini amaçladıklarını belirtti.
“Gönül gönüle vererek, ulaşım-
dan sanayiye, tarımdan turizme

her alanda, kadim şehir Mani-
sa’yı değerleri ile yaşatmayı
görev biliyoruz” dedi.

Toplantının sonunda Yunus
Emre Şahin, Yuntdağ bölge-
sinde aylardır plansız şekilde
gerçekleşen elektrik kesintile-
rine dikkat çekti. “Bu mahalle-
lerde yaşayan vatandaşlarımız
mağdur oluyor. Yetkililerden
elektrik kesintisine karşı çözüm
istiyoruz” dedi.

Manisalılar Derneği aylık 
toplantısını gerçekleştirdi

Kula Belediye Baş-
kan Vekili Semra Gündüz,
Belediye-iş Sendikasıyla
imzalanan ‘Toplu İş Söz-
leşmesi’ kapsamında Kula
Belediyesi'nin işçilerine
%56 oranında maaş
zammı yaptıklarını ve en
düşük işçi maaşının 31
bin 450 TL yükseleleğini
duyurdu. Başkan Vekili

Gündüz, “İşçinin, emekçi-
nin yanındayız” dedi.

Kula Belediye Başkan
Vekili Semra Gündüz ile
Belediye-İş Sendikası Ma-
nisa Şube Başkanı Devrim
Dinçer arasında Kula Be-
lediyesi'nde çalışan işçi-
leri ilgilendiren yeni toplu
iş sözleşmesi imzalandı.
Başkan Vekili Gündüz,

Belediye Meclis Üyeleri
Av. Hilal Çetintaş, Mah-
mut Çalık, Belediye Yazı
işleri ve İnsan Kaynakları
Müdür V. Volkan Filik, Mali
Hizmetler Müdür V. Yılmaz
Külahçı, Beşibiryerde A.Ş.
Yönetim Kurulu Başkanı
Emin Akduman,  Bele-
diye-İş Sendikası Manisa
Şube Mali Sekreteri Ömer

Öztürk, sendikanın kurum
temsilcileri ve işçilerle Be-
lediye şantiyesi hizmet
sahasında bir araya gele-
rek sevindiren müjdeyi
verdi. İmzalanan toplu
sözleşme ile Kula Beledi-
yesinde çalışan işçilerin
maaşları asgari %56 zam-
lanarak en düşük işçi
maaşı 20 bin 500 TL'den

31 bin 450 TL'ye yükseldi. 
Kula Belediyesi'nde

sosyal belediyecilik anla-
yışının her alanda tesis
etmeye çalıştıklarını belir-
ten Kula Belediye Başkan
Vekili Semra Gündüz,
“Belediye-İş Sendikası
Manisa Şube Başkanı
Devrim Dinçer ile imzala-
dığımız toplu iş sözleş-

mesi ile belediyemizde en
düşük işçi maaşı 31 bin
450 TL oldu. Böylelikle
yüzde 56’lık bir zam çalı-
şanlarımızın maaşlarına
uygulanmış olacak. Ku-

la'mızı imar ve inşa eder-
ken birlikte çalıştığımız
tüm mesai arkadaşları-
mıza ve ailelerine  hayırlı
olsun” diye konuştu.
Haber merkezi

Kula'da belediye işçilerine yüzde 56 zam

Uzun süredir gündemimizi meşgul eden bir konu,
Manisa’da Çin Mahallesi kurulması. BYD otomobil
şirketinin ilimize yapacağı milyar dolarlık yatırımı ne-
deniyle 3 bin kişilik insan gücünü de beraberinde ge-
tireceğini açıklamasıyla, Laleli’de 5M Migros’un
olduğu bölgede bir Çin Mahallesi oluşturulacağını
dile getirdi, Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zey-
rek.

Çok ciddi ve önemli bir yatırım. E haliyle de tüm
imkanlar BYD’nin yollarına seriliyor; kendilerini mem-
nun etmek, cazip imkanlar yaratmak şart. Konuyla il-
gili hayli yazılıyor, çiziliyor. İnsan gücünün Çin’den
gelecek olmasıyla ilgili eleştiri yapanlar da var, ko-
nuya espriyle yaklaşanlar da. Yetkililer ise sürekli
yaptıkları açıklamalarla yatırımın öneminden, Mani-
sa'ya getirisinden bahsediyor.

Tüm bunların içerisinde en çok konuşulan, Çin
Mahallesi'nin oluşturulması. Gelen Çinliler, fabrikanın
inşası sürecinde konteynerlerde barınacaklar, daha
sonra Laleli’de altyapısı Çinlilere göre oluşturulacak
mahalleye yerleşecekler. 

Çok uzak bir ülkeden çok yabancı bir kültüre ev
sahipliği yapacağız. Biz, her şeye uyum sağlayan ka-
bullenen olduğumuz için bence çok çabuk adapte
olacağız gibime geliyor. Asıl Çinliler düşünsün, Mani-
sa’ya nasıl uyum sağlayacaklarını. 

Hoş; ataerkil aile yapısı, misafirperverlik, mutfak
kültürü, insan kalabalığı, trafik yoğunluğu konusunda
benzeşiyoruz ama, Çin’de olduğu gibi telefon bağım-
lılarının güvenli şekilde yürümeleri için özel tahsis
edilmiş yollarımız yok. Belki, ona vesile olurlar gel-
meleriyle.

Çinliler hakkında gelmeden bilgi sahibi olmamız
açısından bunları bilmekte fayda var. Bilelim ki, adap-
tasyon sürecine hazır olalım.

Çin kültüründe ay takvimi ve gregoryen takvimin-
den dolayı yılda iki kez doğum günü kutlanıyor.

Kış gündönümü esnasında mantı yeniyor. Gündö-
nümünde mantı yenmediği takdirde soğuk rüzgarla-
rın kulakları ısıracağına inanılıyor.

Hastalıkları önleyebileceğine ve iyileştireceğine
inandıkları için suyu oldukça sıcak bir şekilde tüketi-
yorlar.

Kartvizitleri alırken de verirken de iki elleriyle tutu-
yorlar. Bu hareket saygı ve nezaketin göstergesi ola-
rak tanımlanıyor.

Portakal, elma gibi meyveleri paylaşırlarken ar-
mutu asla paylaşmıyorlar. Çin kültürüne göre armudu
bölme işlemi ayrılmak anlamına geliyor.

Yemek yemeyi seven Çin halkı, yemeği bir sosyal
faaliyet ve sanat olarak kabul ediyor. Dünyanın en iyi
mutfağı olarak tanımlanan Çin mutfağında genellikle
doğal tarım ürünleri tercih ediliyor. Pirinçli, buharda
pişen yemekler ve erişteler Çin’in meşhur yemek çe-
şitleri arasında yer alıyor.

Çin’in eğlence kültürünün de oldukça renkli ve bü-
yüleyici olduğu görülüyor. Aslan dansı, ejderha dansı
gibi dans türleri, Çin eğlencesinin en eski biçimlerini
yansıtıyor. Renkli kumaştan yapılan kostümler, Çin’in
eğlence kültürüne özel bir hava katıyor.

Kısacası, Çinlilerin gelişi maddi olarak çok büyük
fayda sağlayabileceği gibi, hayatımıza da renk kata-
cak gibi. Umarım, yapılan tüm hesaplar çarşıya uyar,
Çinliler Manisa’ya hem bereket hem de renk getirir.
Bekleyelim ve görelim.

ZERRİN AĞAR

RengAhenk

SAKIN OLA, ÇİNLİLERLE ARMUDU
PAYLAŞMAYALIM

manisa'nın Sarıgöl
Kaymakamı Halil Dalak,
İlçe Milli Eğitim Müdürü
Cezmi Yıldırak ile birlikte
okulları ziyaret etti.   

Sarıgöl Kaymakamı
Halil Dalak, İlçe Milli Eği-
tim Müdürü Cezmi Yıldırak
ile birlikte eğitim kalitesini

yerinde görmek ve okul
yönetimlerinin ihtiyaçlarını
değerlendirmek amacıyla
Hayriye Ertürk Anadolu Li-
sesi ve Dört Eylül İlkoku-
lunu ziyaret etti. 

Kaymakam Dalak, zi-
yaret sırasında, her iki
okulun idarecileri ve öğret-

menleriyle bir araya gele-
rek, okulda yürütülen eği-
tim faaliyetleri hakkında
bilgiler aldı.  Kaymakam
Dalak, öğrencilerin eğitim-
öğretim şartlarını gözlem-

leyerek, eğitimdeki başa-
rıyı artırmak için yapılabile-
cek çalışmalar üzerine fikir
alışverişinde bulundukla-
rını ifade etti. 

Sarıgöl İlçe Milli Eği-

tim Müdürü Cezmi Yıldırak
da, "Ziyaret, ilçedeki eği-
tim hizmetlerinin daha ve-
rimli hale getirilmesine
katkı sağlamayı hedefle-
mektedir." dedi. iHa

Kaymakam Dalak eğitim faaliyetlerini
yerinde inceledi  
Kaymakam Dalak eğitim faaliyetlerini
yerinde inceledi  
Kaymakam Dalak eğitim faaliyetlerini
yerinde inceledi  

Yunusemre Bele-
diye Başkanı Semih Bala-

ban, esnaf ziyaretlerine
hız kesmeden devam
ediyor. Mimar Sinan Bul-
varı üzerinde esnaf ziya-

reti yapan Başkan Bala-
ban vatandaşları yerinde
dinledi. 

Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban,
göreve gelmeden önce
verdiği “Halkla iç içe ol-
maya devam edeceğiz”
sözünden hareketle dü-
zenli ziyaretlerle vatandaş
ve esnafın yanında ol-
maya devam ediyor. Zi-
yaretlerine Mimar Sinan
Bulvarı üzerinde hizmet
veren işyerleri ile devam
eden Belediye Başkanı
Balaban esnaf ve vatan-
daşlarla çay içerek soh-
bet etti, bölgedeki
sorunları ve çözüm öneri-
lerini dinledi. Başkan Ba-
laban’a özellikle son

dönemde artan maliyet-
ler, enflasyon, düşen alım
gücü ve zamların etkisiyle
zorluk yaşadıklarını anla-
tan esnaflar, Yunusemre
Belediyesi’nin çalışmala-
rından memnun oldukla-
rını dile getirdi. Esnafların
taleplerini dikkate alacak-

larını belirten Belediye
Başkanı Balaban ise,
“Hizmetlerimizi halkın is-
tekleri doğrultusunda şe-
killendirmeye devam
edeceğiz. Esnafa destek
olmak ve halkın yanında
yer almak bizim önceliği-
miz” dedi.

Başkan Balaban Mimar Sinan Bulvarı’nda 
esnaf ziyareti yaptı 
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Burhan AKDEMİR

Cansu MERİÇ

Cansu MERİÇ

Cansu MERİÇ

izmir’in Seferihisar ilçe-
sinde kavga ihbarına giden
polis ekiplerine yönelik ger-
çekleştirilen silahlı saldırıda ya-
ralanan 38 yaşındaki Mehmet
Tozun, şehit oldu. Şehit polis
aslen Manisa’nın Gördes ilçesi
nüfusuna kayıtlı, evli ve iki
çocuk babasıydı.

20 Kasım akşamı saat
20.00 sıralarında Turabiye Ma-
hallesi Hamamalanı mevkiinde
meydana gelmişti. Edinilen bil-
giye göre, mahallede meydana
gelen silahlı kavga ihbarı üze-
rine çok sayıda polis ekibi böl-
geye sevk edilmişti. 

Adrese intikal eden polis

ekiplerine M.S.Ç. isimli şüpheli
tarafından silahlı saldırı ger-
çekleştirilmişti. Saldırıda baş-
komiser Furkan Hakan Aşkın,
polis memuru İbrahim Gümüş-
tekin ve polis memuru Meh-
met Tozun yaralanmıştı. Olaya
ilişkin gözaltına alınan 14 şüp-
heliden 6’sı emniyetteki işlem-

lerinin ardından adliyeye sevk
edildi. Diğer 8 şüphelinin ise
savcılık talimatıyla serbest bı-
rakıldı. Adliyeye sevk edilen
şüphelilerin 6'sı da tutuklandı. 

KurtarılamaYaraK
Şehit olDu 

Meydana gelen olayda ağır
yaralanan ve hastanede anes-

tezi yoğun bakımda tedavisi
süren Polis Memuru Mehmet
Tozun (38), kurtarılamayarak
şehit oldu. Şehit polis To-
zun'un evli ve iki çocuk babası
olduğu öğrenildi.  Şehidin, Ma-
nisa'nın Gördes ilçesi nüfu-
suna kayıtlı olduğu öğrenildi.
haber merkezi 

Manisa’ya şehit ateşi düştü!

meteoroloji Genel
Müdürlüğü’nün resmi internet
sitesinde yayınlanan 5 günlük
hava tahmin raporuna göre,
Manisa’da hafta sonundan iti-
baren yağışlı hava etkili ola-
cak. Kış mevsiminin kendini
hissettirdiği şu günlerde, kent
genelinde aralıklarla devam
edecek yağmurların önümüz-
deki çarşamba gününe kadar
sürmesi bekleniyor.

haFta Sonu YaĞıŞla 
BaŞlıYor

Meteoroloji verilerine göre,
Manisa’da 7 Aralık Cumartesi
günü yağmur bekleniyor. 

Sıcaklıkların 17 derece ci-

varında seyredeceği tahmin
edilirken, aynı şekilde 8 Aralık
Pazar günü de yağışlar devam
edecek ve sıcaklık 16 derece
dolaylarında olacak.

haFta BaŞınDa
YaĞmur SÜrÜYor

Yağışların hafta başında da
etkisini sürdüreceği bildirildi. 9
Aralık Pazartesi günü 17 de-
rece, 10 Aralık Salı günü 16
derece, 11 Aralık Çarşamba
günü ise 15 derece sıcaklık
bekleniyor.

VatanDaŞlara
uYarılar

Uzmanlar, yağışlı günlerde
özellikle sabah ve akşam sa-
atlerinde meydana gelebilecek
kaygan zeminler, yerel su biri-

kintileri ve düşük görüş mesa-
fesi nedeniyle dikkatli olun-
ması gerektiği uyarısında
bulundu. Ayrıca hava sıcaklık-
larının mevsim normalleri civa-
rında seyredeceği tahmin
edilirken, yağışların zaman
zaman kuvvetlenebileceği
ifade ediliyor.

YaĞıŞlarDan 
etKileneCeK 

KeSimler
Yağışların Manisa il mer-

kezi ile birlikte ilçelerde de et-
kili olması bekleniyor. 

Vatandaşların açık alan et-
kinliklerinde ve trafiğe çıkar-
ken hava koşullarını göz
önünde bulundurması önem
taşıyor.

Meteoroloji Genel Müdürlüğü’nün resmi sitesinde yer alan bilgilere göre Manisa’da Cumartesi gününden itibaren çarşambaya kadar yağmur bekleniyor

Manisa’da 5 gün boyunca yağmur var

Soma Belediyesi Park ve

Bahçeler Müdürlüğü ile Ma-
kine İkmal, Bakım ve Onarım
Müdürlüğü, doğa dostu proje-

lerine bir yenisini daha ekledi.
Doğanın korunması ve geri
dönüşüm bilincinin artırılması

amacıyla yola çıkan ekipler,
yıpranmış bir ağaç kökünü de-
ğerlendirerek estetik bir eser
ortaya koydu.

Belediye ekipleri, doğal
dokuyu bozmadan yıpranmış
bir ağaç kökünü zarif bir
ahşap eve dönüştürdü.

El emeği ve yaratıcı doku-
nuşlarla hayata geçirilen bu
proje, geri dönüşümün çevre-
sel ve estetik faydalarını göz-
ler önüne serdi. Yenilikçi ve
çevre dostu anlayışla ortaya
çıkan bu eser, hem işlevsel
hem de sanatsal bir değere
sahip.

Soma Belediye Başkanı
Sercan Okur konuyla ilgili yap-
tığı açıklamada şu ifadeleri
kullandı: “Yıpranmış bir ağaç
kökünü zarif bir ahşap eve

dönüştürdük. Hem doğaya
saygı gösterdik hem de halkı-

mıza estetik bir eser kazandır-
dık.”

Soma’da yıpranmış ağaç kökü ahşap eve dönüştü

Kula Belediyesi, ilçeye ka-

zandırılan yeni pazar yerinin
halk tarafından tanınması ama-
cıyla Kula Alışveriş Festivali dü-

zenledi. 5-8 Aralık tarihlerinde
gerçekleştirilen festival, Kulalı-
ların yoğun ilgisiyle karşılandı.
Hem alışveriş yapma hem de
eğlenme fırsatı bulan vatandaş-
lar, festivale büyük ilgi gösterdi.

Festivalin açılışı, ünlü sa-
natçı Ece Mumay’ın konseriyle
yapıldı. 4 Eylül Mahallesi Mev-
lana Caddesi üzerindeki yeni
pazar yerinde kurulan stant-
larda, Kulalı vatandaşlar uygun
fiyatlarla kaliteli ürünler satın
aldı. Etkinlik, Kula esnafı ve va-
tandaşlar tarafından tam not
alırken, alışveriş alanındaki çe-
şitlilik ve fiyatlar büyük takdir
topladı. Kula Belediye Başkan
Vekili Semra Gündüz, festival

boyunca stantları tek tek geze-
rek esnaflara ve alışveriş yapan
vatandaşlara hayırlı işler diledi. 

Festivalin yapılmasına katkı
sağlayan herkese teşekkür
eden Gündüz, “Kula için önemli

bir adım attık. Hem esnafımız
hem de vatandaşlarımız için ke-
yifli bir etkinlik oldu” dedi.

‘Kula Alışveriş Festivali’ büyük ilgi topladı‘Kula Alışveriş Festivali’ büyük ilgi topladı

Saruhanlı Belediyesi,
Yılmaz Mahallesi’nde doğalgaz
kazı çalışmaları nedeniyle bo-
zulan yolların onarımını hızla
sürdürüyor. Belediye, "Her anı-
nızda yanınızdayız" diyerek va-
tandaşlara destek mesajı verdi.

Saruhanlı Belediyesi, Yılmaz
Mahallesi’nde doğalgaz altyapı
çalışmalarından etkilenen yolla-
rın onarımı için tüm ekipleriyle
sahada çalışmalarına devam
ediyor. Vatandaşların ulaşımda
sorun yaşamaması için titizlikle

yürütülen onarım işlemleri, ma-
halle sakinleri tarafından mem-
nuniyetle karşılanıyor.

Belediye yetkilileri, kazı son-
rası yolların eski haline getiril-
mesi için çalışmaları hızla
tamamlamayı hedeflediklerini
belirtti. Saruhanlı Belediye-
si’nden yapılan açıklamada,
“Tüm imkanlarımızla sahada-
yız. Doğalgaz çalışmaları nede-
niyle bozulan yolların tamiratını
hızla gerçekleştiriyoruz. Her
anınızda yanınızda olmayı sür-
düreceğiz” ifadelerine yer ve-
rildi.

Mahalle sakinleri, belediye-
nin hızlı müdahalesinden duy-
dukları memnuniyeti dile

getirirken, çalışmaların kısa sü-
rede tamamlanarak yolların kul-
lanıma açılması bekleniyor. 

Saruhanlı’da bozulan yollar onarılıyorSaruhanlı’da bozulan yollar onarılıyor
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PİYASALARDA SON DURUM MANİSA TİCARET BORSASI 
ÜZÜM  PAMUK FİYATLARI
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Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

7 Aralık 2024 CumartesiSayı: 5949

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Türkiye'den Avrupa Birliği ülkelerine 
kanatlı eti ihraç edilecek

TArım ve Orman Bakanı
İbrahim Yumaklı, yaptıkları
yoğun görüşmeler sonucu ka-
natlı eti işleme tesislerinden
8'inin Avrupa Birliği'ne (AB) ısıl
işlem görmüş kanatlı eti ihracatı
yapabileceğini, bunun AB tara-
fından onaylandığını açıkladı.

Yumaklı, Tüm Süt, Et ve Da-
mızlık Sığır Yetiştiricileri Derne-
ğince (TÜSEDAD) Bursa'nın
Orhangazi ilçesindeki Hektaş
Çiftliği'nde düzenlenen "3. Glo-
bal Farm Summit (Çiftlik Zir-
vesi)" etkinliğinin açılışında
yaptığı konuşmada, tüm çiftçi-
lerin 5 Aralık Dünya Toprak Gü-
nü'nü kutladı.

Hayvancılıkta genel olarak
değerlendirildiğinde bu yıl en
çok konuşulan konuların ba-
şında et ve süt sektörünün gel-
diğini belirten Yumaklı, ülkenin
nüfus büyüklüğü, kentleşme
oranı, turist sayısı ve ihracatın,
gıda sektörünün büyümesini
teşvik ettiğini vurguladı.

Yumaklı, Türkiye, bitkisel ve
hayvansal üretimde hayata ge-
çirdiği birçok uygulamayla sek-
töre büyük bir altyapı
kazandırdığını anlatarak, şunları
dile getirdi:

"Bugün geldiğimiz noktada
şunu son derece net bir şekilde
söyleyebiliriz ki son 21 yılın
17'sinde tarımsal üretimimiz
büyüme gösterdi. Gelecek dö-
neme baktığımızda da dünya-
daki bütün gelişmeleri hem
bugün için söylüyorum hem de
geleceğe dönük bütün senar-
yoları göz önüne aldığımızda
bu sektörün çok daha büyü-
mesi gerektiğini, bunun sadece
bir dilek ve temenni değil bir
zorunluluk olduğunu da bura-
dan belirtmem gerekecek. El-
bette risklere karşı sektörü
koruma adına pek çok yöntem-
ler de geliştiriyoruz."

Türkiye'nin risk faktörünü,
geliştirdiği güçlü altyapısıyla
karşıladığına dikkati çeken Yu-
maklı, "Elbette ülkemize bu
güçlü altyapı kazandırılırken
hayvancılık politikalarının, des-
teklemeler, kırsal kalkınma hi-
beleri, AR-GE faaliyetleri ve
regülasyonlar olmak üzere
dörtlü sac ayağının üzerine
oturduğunu söylemem gerekir."
dedi.

Bakan Yumaklı, son 22 yılda
hayvancılığa 328 milyar lira
destekte bulunduklarını belirte-
rek, 2025'te ise hayvancılık
sektörüne 27,6 milyar lira des-
tek verileceğini söyledi.

Tarım Sigortaları Havu-
zu'nun (TARSİM) önemine işa-
ret eden Yumaklı, 2006'dan bu
yana sadece hayvancılık için
TARSİM'den ödenen miktarın
yaklaşık 17 milyar lira olduğunu
hatırlattı.

Yumaklı, 3 bin 158 litre olan
hayvan başına süt verimini 5
yılda 3 katına çıkarmayı hedef-
lediklerini, karkas et veriminde
ise hedefin 380 kilogram oldu-
ğunu bildirdi.

"SüT ürünleri 
mAyAlArındA dışA 

bAğımlılığımız
TAmAmen SonA

erecek"
Tarımsal Araştırmalar ve Po-

litikalar Genel Müdürlüğüne
(TAGEM) bağlı araştırma ensti-
tülerinde geliştirilen ve patent
başvurusu yapılan ilk yoğurt
formülasyonunun 3. Global
Farm Summit etkinliğinde tanı-
tılacağını aktaran Yumaklı, "3
yıllık bir çalışma ürünü. Bizim
Anadolu'nun bir yiyeceği yo-
ğurt. 

Bize mal olmuş, bütün dün-
yada da aynı isimle anılan bu
ürünün Anadolu'nun farklı yöre-
lerinden toplanıp izole edilmiş

olan yerli ve milli yoğurt maya-
larından elde edildiğini söyle-
mek istiyorum. Patent süreci
tamamlandığında bu formülas-
yonların ticarileşmesi için giri-
şimcilerimizin hizmetine
sunulmuş olacak. Böylece süt
ürünleri mayalarında dışa ba-
ğımlılığımız tamamen sona ere-
cek." ifadesini kullandı.

Bakan Yumaklı, Türkiye'nin
büyükbaş ve küçükbaş hayvan
varlığında Avrupa'da birinci, süt
üretiminde Avrupa'da ikinci,
dünyada da 8'inci sırada yer al-
dığını anlattı.

Sadece bugünü değil ülke-
nin gelecek 50 yıllarını planla-
dıklarını vurgulayan Yumaklı,
"Bu aşamada güncel bugünün
şartlarını yeterli görmek bizi
büyük bir yanılgıya götürür. Do-
layısıyla sadece dünyadaki
konjonktürü yakalamaktan
bahsetmiyorum. Onların da
önüne geçecek bir zihinsel
devrimi oluşturmaya çalışıyo-
ruz." değerlendirmesini yaptı.

Yumaklı, tüm üreticilerin ya-
nında olduklarını kaydederek,
hayvansal üretimde en önemli
önceliklerinin tüm üretimi yerli
imkanlarla karşılamak oldu-
ğunu belirtti.

Üretim planlamasının öne-
mine değinen Yumaklı, hayvan-
cılık işletmelerinin maliyetlerini
düşürmeyi hedeflediklerini ak-
tardı.

Yumaklı, hayvan hastalıkla-
rıyla mücadele konusunda ve-
teriner yol kontrol noktaları
oluşturmaya başladıklarını, Er-
zurum, Elazığ ve Ankara'da
kontrollerin başladığını, 5 ilde
daha kontrol noktaları oluşturu-
lacağı bilgisini verdi.

Ab ülkelerine 
kAnATlı eTi ihrAç 

edilecek
Son dönemde anaç hayvan

sayısını artırmakla ilgili yoğun
çaba içinde olduklarını anlatan
Yumaklı, sözlerini şöyle sür-
dürdü:

"Kendi besi danasını üreten
besi işletmelerinin kurulumunu
özendirmek için Et ve Süt Ku-
rumu ile Tarım İşletmeleri Genel
Müdürlüğü (TİGEM) arasında
bir proje başlatıldı ve şu anda
hayata geçti. Bunu bir örnek,
model olarak ortaya koymak is-
tiyoruz. 

Çok yakında artık özellikle
sayıların 50 binlere yakın dö-
nemde bunun etkisini bütün
Türkiye'de hissetmiş olacağız.
Bakım ve beslemesi elbette süt
sığırcılığına nazaran nispeten
daha kolay olan etçi damızlık
işletmelerin sayısını artırmayı
hedefliyoruz. 

Bütün amacımız üreticileri-
mize uygun maliyetli hayvan
temin etmek, tüketicilerimizin
de uygun fiyatta hayvansal
ürünleri tüketmeleri ve erişme-
lerini sağlamak.

Bütün bunları yaparken
önümüzdeki 3 yıl hem bitkisel
üretimde hem hayvansal üre-
timde üreticilerimizin önünü
görebilmesini sağlamak ama-
cındaydık ve bunu açıkladık. 

Bundan sonraki dönemde
şöyle bir şey düşünülmeye-
cek. Ya acaba önümüzdeki
sene bu politika değişir mi?
Hayır değişmeyecek. Bunun
da buradan garantisini vermek
istiyorum."

Yumaklı, hayvansal ve bit-
kisel üretimde bakış açısını
verimlilik ve kalite kriterlerine
yönlendirmek zorunda olduk-
larını ifade etti.

Kanatlı eti ihracatındaki
önemli gelişmeyi duyuran Yu-
maklı, şunları kaydetti:

"Özellikle Avrupa Birliği ile
geçen yıldan bu yana kanatlı

eti ihracatıyla ilgili çok yoğun
görüşmelerimiz vardı. Bu
yoğun çalışmalarımız hamdol-
sun sonuç verdi. 

Özellikle kanatlı eti işleme
tesislerinden 8'i Avrupa Birli-
ği'ne ısıl işlem görmüş kanatlı
eti ihracatı yapabilecek, Av-
rupa Birliği tarafından onay-
landı. Ayrıca, tamamen ithal
edilen yüksek kaliteli spesifik
süt ürünlerini de yerli firmaları-
mız üretmeye başladı.

Ben her iki üretim başlığını
yürüten, bu konuda kendisini
de hiçbir zaman için o müca-
deleden geri koymayan işlet-
melerimize teşekkür etmek
istiyorum. Ürünlerimizin ihraç
edilmesiyle ilgili ülkeler nez-
dindeki çalışmalarımızın çok
yoğun bir şekilde devam etti-
ğini söylemek istiyorum."

Bakan Yumaklı, Türkiye'de
üreticilerin işine hayatını ada-
dığını belirterek, şöyle devam
etti:

"Bu, eleştirilmesi gereken
değil, takdir edilmesi gereken,
minnet duyulması gereken bir
husustur. Sadece yüzdesel
olarak, olabilir her ortamda
azaltmak için çalışırsınız o
başka bir şey ancak bunları
göstererek bütün bir sektörü
töhmet altında bırakmak en
hafif tabiriyle aymazlıktır. 

Oturduğu yerden hiçbir şey

üretmeden bu ülkenin üretici-
sine 'Kafasına göre takılıyor',
'Bize zehir yediriyor', 'Onlar
bu işi hiçbir şekilde bilmezler'
diye düşünerek nereye ulaşa-
caklarını zanneden ya da neyi
hedefleyenler bundan ne çıkar
elde etmek istediklerini anla-
yamadığım tipler bu ülkenin
üreticisine haksızlık yapıyorlar. 

Ben bırakın bakanı, bu ülke-
nin bir evladı olarak buna hiçbir
şekilde izin vermem. Onlara
gerektiği, hak ettiği cevabı siz-
ler adına vermeye devam ede-
ceğim. Bunları da buradan bu
aymazlıklarından vazgeçmeye
çağırıyorum. Çünkü bunun on-
lara nasıl bir faydası var bilmi-
yorum ama bu ülke hiçbir
faydası yok."

Üreticilere haksızlık edilme-
mesi gerektiğini belirten Yu-
maklı, "Sadece muhalefet etme
adına üreticilerimizin bütün ülke
için yapmış olduklarını yok say-
mak, hiç hükmünde bahset-
mek hakikaten bırakın üzücü
olmayı akla çok farklı şeyler ge-
tiriyor. 

Bu vesileyle de buradan bu
eleştiri diyemeyeceğim, çok
farklı amaçlara ulaşmak iste-
yenlere de bu faaliyetlerinden
ya da söylemlerinden vazgeç-
meyi tekraren tavsiye ediyo-
rum." diye konuştu.

AA

Türkiye Sigorta Bir-
liği, ikinci el araç alımla-
rında 15 günlük trafik
sigortası süresinin 5 Ara-
lık 2024’te sona erdiğini
hatırlatarak, uyarıda bu-
lundu.

Türkiye Sigorta Birli-
ğinden (TSB) yapılan
açıklamaya göre, ikinci el
araç alımlarında artık
araç alıcılarının satış işle-
minden önce, kendi adla-
rına geçerli bir zorunlu
mali sorumluluk sigortası
yaptırmış olmalarının zo-
runlu hale geldiği bildi-
rildi.

Açıklamada, AYM'nin
5 Aralık 2024 tarihi itiba-
rıyla yürürlüğe aldığı ka-
rarın Karayolları Trafik
Kanunu’nun yürütücüsü
olan İçişleri Bakanlığı
Emniyet Genel Müdür-

lüğü tarafından yayımla-
nan "Araçların Satış,
Devir ve Tescil Hizmetle-
rinin Yürütülmesi Hak-
kında Yönetmelik"te bir
değişiklik yaptığı hatırla-
tıldı.

4 Aralık 2024 tari-
hinde yayımlanan bu de-
ğişiklik ile araç alıcılarının
satış işleminden önce,
kendi adlarına geçerli bir
zorunlu mali sorumluluk
sigortası yaptırmış olma-
ları zorunlu hale getirildiği
ifade edildi.

AYM'nin kararına da-
yanan bu düzenlemeyle,
2'nci el araç alıcılarının
satış işleminden önce,
geçerli bir trafik sigortası
yaptırmaları gerektiği be-
lirtilen açıklamada, şu ifa-
delere yer verildi:

       "Sigorta poliçesi sis-

teme işlenmeden noterler
tarafından satış işlemi
gerçekleştirilemeyecektir.
Bu düzenleme, sigorta
sektörüne önemli katkılar
sağlanacağı öngörülmek-
tedir.

Yeni düzenleme ile
eski araç sahiplerinin,
aracın satışından sonra
15 gün geçerli olan trafik
sigortasından kaynakla-
nan ilave prim maliyetleri
ortadan kaldırılacaktır.
Ayrıca, yeni alıcıların si-
gortasız trafikte olma ola-
sılığı ortadan kaldırılacak
ve eski araç sahibinin
hakları korunacaktır. 5
Aralık’ta yürürlüğe gire-
cek olan Anayasa Mah-
kemesi kararının
gerekçesinden hareketle,
İçişleri Bakanlığı ve Ada-
let Bakanlığı tarafından
'Araçların Satış, Devir ve
Tescil Hizmetlerinin Yürü-
tülmesine Dair Yönetme-
lik'te değişiklik
yapılmıştır."

Açıklamada, yayımla-
nan bu değişiklikle, araç
satışından önce alıcı
adına geçerli bir zorunlu
mali sorumluluk sigortası-
nın olup olmadığının
kontrol edileceği vurgu-
landı.

Araçların satış, devir

ve tescil hizmetlerinin yü-
rütülmesine dair yönet-
melikte yapılan bu
düzenlemeyle, araç devri
yapılacak kişilerin adına,
satış ve devir tarihi itiba-
rıyla geçerli bir trafik si-
gortası bulunduğunun
tespiti zorunlu hale geti-
rildiği aktarılan açıkla-
mada, "Sigorta
poliçesinin geçerli olup
olmadığı noterler tarafın-
dan kontrol edildikten
sonra satış işlemi gerçek-
leştirilebilecektir. Bu dü-
zenleme, sigorta
sektörüne çok sayıda
olumlu katkı sağlayacak-
tır. Eski poliçelerdeki 15
günlük ek koruma süresi
kalkacak, yeni araç sahi-
binin sigortasız olarak
trafiğe çıkması engellene-
cek ve böylece sigortasız
araç kullanımı azalacaktır. 

Sigorta sektörüne
olan güvenin artması
beklenmektedir." ifadeleri
kullanıldı.

Acenteler açısından
da herhangi bir ilave
işlem yükümlülüğü olma-
yacağı belirtilen açıkla-
mada, acentelerin aracın
satışından sonra yalnızca
eski poliçeyi iptal etmekle
yükümlü olacağı, bu du-
rumun iş yüklerinin hafif-

lemesini sağlayacağı kay-
dedildi.

Açıklamada ayrıca,
vatandaşların poliçe dü-
zenlendikten sonra araç
ruhsatlarını alabileceği
ancak, satış veya devir
işlemi tamamlanmadığı
takdirde, satış veya devir
yoluyla aracı alacak kişi
adına düzenlenen trafik
sigortası poliçesi, alıcının
talebi üzerine iptal edile-
ceğini aktarıldı.

İptal edilen poliçedeki
tahsil edilen primler ise
herhangi bir kesinti yapıl-
maksızın alıcıya iade edi-
leceği belirtilen edilen
açıklamada, "Sigortacılık
ve Özel Emeklilik Düzen-
leme ve Denetleme Ku-
rumu, bu süreçle ilgili
olarak gerekli genelge
değişikliğini yapmıştır.
Satış veya devir işlemin-
den vazgeçen vatandaş-
lar, poliçelerini iptal
ettirebilecek ve primlerini
geri alabilecektir.

Bu düzenleme, va-
tandaşların güvenli bir
şekilde trafiğe çıkmalarını
sağlayacaktır.

Daha önce yaşanan
mağduriyetlerin önüne
geçilecek, sigortasız araç
kullanımı engellenecek-
tir." bilgisi verildi. AA

İkinci el araç satışında 15 günlük
sigorta dönemi sona erdi

İkinci el araç satışında 15 günlük
sigorta dönemi sona erdi
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Yakın çevrenizle iletişimde gerginlikler yaşanabilir. Fikir-
lerinizi ifade ederken daha esnek olmaya çalışın. Kısa
bir seyahat ya da eğitimle ilgili bir karar alabilirsiniz,
ancak aceleci davranmayın.

Ev hayatınızda beklenmedik durumlar meydana gelebilir.
Aile üyeleriyle güç mücadelesi içine girmek yerine uzlaş-
macı bir tavır sergilemek faydalı olacaktır. Evde bir dü-
zenleme yapma isteği yoğunlaşabilir.

Yaratıcı projelerde ya da romantik ilişkilerde
hareketli bir gün olabilir. Ancak ani çıkışlardan
kaçınmalısınız. Kendinizi ifade ederken özgün-
lüğünüzle parlayabilir.

İş ortamında veya günlük rutininizde beklenmedik geliş-
melerle karşılaşabilirsiniz. İş arkadaşlarınızla ilişkilerde
dikkatli olmalısınız. Sağlığınızla ilgili yeni bir düzene geç-
mek için motivasyon bulabilirsiniz.

Partnerinizle ya da iş ortaklarınızla fikir ayrılıkları
gündeme gelebilir. Uzlaşma sağlamak için sabırlı ol-
malısınız. Karşılıklı beklentilerinizi açıkça dile getir-
mek, ilişkilerinizi güçlendirebilir.

Finansal konular veya duygusal paylaşımlarda bir gerilim söz
konusu olabilir. Ortak kaynaklar veya borçlarla ilgili bir dü-
zenleme yapmak isteyebilirsiniz. Duygusal olarak derinleş-
mek ve dönüşmek için uygun bir gün.

Uzak seyahatler, akademik konular ya da kişisel inançla-
rınızla ilgili bir farkındalık yaşayabilirsiniz. Ancak farklı
bakış açılarına açık olmak önemli. Ani kararlar yerine
uzun vadeli planlara odaklanmalısınız.

Kariyerinizde veya toplumsal imajınızla ilgili bir
stres yaşayabilirsiniz. Üstlerinizle olan iletişimde
sakin kalmaya çalışın. Hedeflerinizi yeniden göz-
den geçirmek için uygun bir gün.

Sosyal çevrenizde ya da arkadaş gruplarınızda fikir
ayrılıkları olabilir. Geleceğe yönelik projelerinizde
beklenmedik bir değişim yaşanabilir. Yeni fikirlere
açık olun, ancak iş birliği yapmayı unutmayın.

Gizli kalmış duygular veya bastırılmış meseleler bugün
su yüzüne çıkabilir. İçsel bir yolculuğa çıkmak ve ken-
dinizi anlamaya çalışmak için uygun bir zaman. Medi-
tasyon ya da yalnız vakit geçirmek size iyi gelebilir.

Kendinizi ifade etmek isterken çevrenizle fikir ayrılık-
ları yaşayabilirsiniz. Bağımsızlık ihtiyacınız artarken,
ilişkilerinizde denge kurmaya çalışmalısınız. Dış görü-
nüşünüzde bir değişim yapma isteği de doğabilir.

Maddi konularda dikkatli olmalısınız. Harcamalarınızı
kontrol etmekte zorlanabilirsiniz, ancak uzun vadeli dü-
şünmek önemli. Kendi değerlerinizi sorgulayarak, ihti-
yaçlarınızı netleştirebilirsiniz.

Aziz Nikolaos Kilisesi kazılarında 
tarihe ışık tutacak lahit bulundu

antalya'nın Demre ilçesindeki Aziz Nikolaos
Kilisesi'nin iki katlı ek yapılarında yürütülen kazı ça-
lışmalarında lahit bulundu. Aziz Nikolaos Anıt Müze-
si'nde "Noel Baba" olarak adlandırılan karaktere
ilham olduğuna inanılan Myra Piskoposu Aziz Niko-
laos'un ölümünden sonra mezar yerinin yakınında
inşa edildiği düşünülen kilise ve çevresindeki kazılar
1989'dan beri devam ediyor.

Kültür ve Turizm Bakanlığınca bu yıl Geleceğe
Miras Projesi kapsamına alınan ve iki yıldır Hatay
Mustafa Kemal Üniversitesi Öğretim Üyesi Doç. Dr.
Ebru Fatma Fındık başkanlığında yürütülen kazı-
larda bir lahit ortaya çıkarıldı.

Doç. Dr. Ebru Fatma Fındık, AA muhabirine, kili-
senin iki katlı ek yapılarında çalışma yürüttüklerini
söyledi.

Kilisenin 2022'de bazilikaya ait erken evrelerini
açığa çıkardıklarını belirten Fındık, "Kazı çalışmaları-
mız yeni bilimsel veriler sunmaya devam ediyor.
Proje kapsamında kilisenin avlusunu güneyden sı-
nırlandıran 20 metre uzunluğundaki iki katlı ek ya-
pıda çalışmalar gerçekleştiriyoruz. Bu yapının
içindeki sondaj çalışmalarında sürpriz bir lahitle kar-
şılaştık. Bu bizi elbette çok mutlu etti." dedi.

Fındık, bezemesiz lahit grubu içindeki bu eserin
yerel kireç taşından yapıldığını ifade etti.

Kapağı hafif yüksek, beşik çatılı ve yaklaşık 2
metre uzunluğundaki lahdin toprak altındaki kısmı-
nın 1,5-2 metre derinliğinde olduğunu düşündükle-
rini anlatan Fındık, "İlk değerlendirmelerimize göre
bölgedeki lahit tipleriyle benzerliği dikkati çekiyor."
diye konuştu.

Fındık, sondaj çalışmalarıyla lahde ulaşmadan
önce hayvan kemikleriyle, çok sayıda pişmiş toprak
kandil parçalarıyla karşılaştıklarını ve bu nedenle bir
gömü yeri olduğunu tahmin ettiklerini dile getirdi.

"En büyük beklentimiz, özellikle lahit üzerinde
bir yazıt bulabilmek. Bu hem lahit içindeki gömüyü
aydınlatmamızı sağlayacak hem de lahdin hangi
döneme ait olduğunu çok daha net ifade edebilece-
ğiz. Şu anda lahdin kapak kısmını görebiliyoruz ve
teknesinin küçük bir bölümünü açığa çıkardık. İler-
leyen zamanlarda daha da derinleşecek ve lahdi ta-
mamen ortaya çıkaracağız. Lahdin tarihini söylemek
için henüz erken. Bu bilgileri bilimsel çalışmaları ta-
mamladığımızda söylememiz çok daha doğru olur. "

Ortaya çıkarılan lahdin bölge tarihi ve bilim dün-
yası için önemli bir buluntu olduğunun altını çizen
Fındık, çalışmalardaki en büyük hedeflerinden biri-
nin Hristiyan dünyası için çok önemli olan Aziz Ni-
kolaos'un mezar yeriyle ilgili soruları aydınlatmak
olduğunu kaydetti. Araştırmacıların bununla ilgili
farklı önerilerde bulunduklarını ve hala mezar yerinin
neresi olduğunun kesinleşmediğini söyleyen Fındık,
"Bazı dönem kaynakları, Aziz Nikolaos'un Myra
kentinin kutsal alanı yakınında bir yere gömüldü-
ğünü söyler. Aziz Nikolaos'un mezar yerini barındır-
dığı düşünülen kilisenin yakınında bir lahit
bulunması, burasının belki de söz konusu kutsal
alan olabileceğini bize gösteriyor. Aziz Nikolaos'un
gömüldüğü yerin kentin kutsal alanı olduğu konu-
sunda tarihi kaynakları doğrulayıcı bir arkeolojik ve-
riye ulaştığımızı söyleyebiliriz." değerlendirmesinde
bulundu. aa

PROJE kapsamında,
Soma ilçesindeki Büyük-
güney köyünde yer alan
32,5 hektarlık alanda 50
bin fidan toprakla buluş-
turuluyor.

Türkiye'nin dört bir
yanında orman varlığını
artırmayı, çevre farkında-
lığını güçlendirmeyi ve
birçok canlıya yaşam
alanı sağlamayı hedefle-
yen 81 İlde 81 Orman
Projesi, Türkiye İş Banka-
sının 100'üncü yılında ye-
niden hayata geçirildi.

Bankadan yapılan
açıklamaya göre, Türkiye
İş Bankasının 100'üncü
yılı kapsamında, Orman
Genel Müdürlüğü ve Tür-
kiye Erozyonla Mücadele,
Ağaçlandırma ve Doğal
Varlıkları Koruma Vakfı
(TEMA) işbirliğiyle yeni-
den başlatılan "81 İlde 81
Orman" Projesi'nin dikim
törenleri Manisa ile
devam etti. İlk olarak
2008-2017 arasında ger-
çekleştirilen projenin yeni
aşamasında, Manisa'da
dikim töreni düzenlendi.

Soma ilçesindeki tö-
rene Soma Belediye Baş-
kanı Sercan Okur, Soma
Kaymakamı Fatih Ak-
kaya, Soma Orman İş-
letme Müdürü Mehmet
Keskin, İş Bankası İzmir
Merkez Bölge Satış Mü-
dürü Savaş Kurt, TEMA
Vakfı Projeler ve Kurum-
sal İş Birliği Bölüm Baş-
kanı Merve Boz'un yanı
sıra TEMA Vakfı gönüllü-

leri, Manisalı öğrenciler
ve bölge halkı katıldı.

Fidan dikimlerinin ger-
çekleştirildiği yerlerde
flora ve faunanın ekolojik
açıdan zenginleşmesini
amaçlayan proje, Türki-
ye'nin dört bir yanında
gerçekleştirilecek dikim
törenleriyle devam ede-
cek.

Proje boyunca Türki-
ye'nin 81 ilinde, 5 yılda 2
milyon 200 bin fidan dikil-
mesi ve dikilen fidanların
bakımının da 3 yıl bo-
yunca düzenli olarak ya-
pılması planlanıyor.

81 İlde 81 Orman Pro-
jesi'nin dikim töreninin
gerçekleştiği Manisa'nın
yüzde 40'ı ormanlık alan-
lardan oluşuyor. Proje
kapsamında, Soma ilçe-
sindeki Büyükgüney Kö-
yü'nde yer alan 32,5

hektarlık alanda 50 bin
fidan toprakla buluşturu-
luyor.

Projenin 2008-2012
gerçekleştirilen ilk dikim
aşamasında, 2009'da
Manisa'nın Saruhanlı ilçe-

sine bağlı Nuriye Kö-
yü'nde yaklaşık 32 bin
fidan dikimi yapılmıştı.
Düzenli bakımı yapılan bu
alanda zamanla çeşitli
canlı türleri ve ekosistem
gelişmeye başladı.

Projenin ikinci aşa-
ması kapsamında da 81
ilde gerçekleştirilecek
fidan dikim çalışmalarıyla
Türkiye'nin orman varlığı
artırılmaya devam ede-
cek. aa

“81 İlde 81 Orman” projesi 

Manisa’nın Kula il-
çesinde yeni Kapalı Pazar
Yeri’nin açılışına özel dü-
zenlenen Kula Alışveriş
Festivali etkinlikleri kapsa-
mında ünlü sanatçı Ece
Mumay sahne aldı.   

Kula Kapalı Pazar Ye-
ri’nin açılışına özel düzen-
lenen Kula Alışveriş

Festivali etkinlikleri kapsa-
mında Ece Mumay sahne
aldı. Festivalde sahne
alan Ece Mumay, yaklaşık
iki saat süren performan-
sıyla Kula halkına unutul-
maz anlar yaşattı. Sevilen
şarkılarını seslendiren sa-
natçı, ekibiyle birlikte ser-
gilediği dans

gösterileriyle de izleyici-
lere görsel bir şölen
sundu. Kula Kapalı Pazar
Yeri’nde gerçekleşen
konsere binlerce kişi ka-
tıldı. Mumay’ın sahnedeki
enerjisi ve sıcak tavırları,
izleyicilerden büyük alkış
aldı. Şarkılarına eşlik
eden coşkulu kalabalık,

Kula sokaklarında yankı-
lanan müzikle gecenin
keyfini çıkardı. 

Öte yandan Kula
Alışveriş Festivali kapsa-
mında düzenlenen etkin-
likler yarın yani 06 Aralık
Cuma günü Yener Çevik
konseri ile devam ede-
cek. Haber merkezi

Kula’da Ece Mumay rüzgarı esti   

Manisa’da devam ediyor
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Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, "İdlib, Hama,
Humus ve hedef tabii Şam.
Muhaliflerin bu yürüyüşü
devam ediyor. Temennimiz ka-
zasız belasız bir şekilde Suri-
ye'deki bu yürüyüş devam
etsin." dedi.

Erdoğan, Üsküdar'daki Hz.
Ali Camisi'nde kıldığı cuma na-
mazının ardından basın men-
suplarının sorularını yanıtladı,
gündeme ilişkin değerlendir-
melerde bulundu.

Suriye'deki duruma ilişkin
değerlendirmesi sorulan Erdo-
ğan, şöyle konuştu:

"İdlib, Hama ve Humus
hedef tabii Şam. Muhaliflerin
bu yürüyüşü şu an itibarıyla
devam ediyor. Biz de bunun
gerek istihbarat gerek bütün
medyadan takibini yapıyoruz.
Tabii temennimiz kazasız bela-
sız bir şekilde Suriye'deki bu
yürüyüş devam etsin diyece-
ğim ama terör örgütleriyle bir-
likte oradaki bu direniş devam
ederken, bizim de hatırlarsanız
Esed'e bir çağrımız olmuştu,
'Gel görüşelim ve Suriye'nin
geleceğini birlikte belirleyelim,
tayin edelim' demiştik. Ne yazık
ki Esed'den bu işe olumlu bir
cevap alamadık. Şu an itiba-
rıyla İdlib'den sonra, İdlib zaten
tamam ama Humus yine mu-
haliflerin elinde ve Şam'a doğru
da bir ilerleyiş söz konusu. Bü-
tünüyle bölgede devam eden
bu sıkıntılı yürüyüşler arzu etti-
ğimiz şekilde değil, gönlümüz
bunları istemiyor. Maalesef
bölge sıkıntıda."

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Dün Lübnan'dan, yine sayın
Başbakan'dan bir haber aldım,
onunla da bir görüşme talebi
var, büyük ihtimalle görüşece-
ğiz. Lübnan biliyorsunuz çok
sıkıntılı durumda. Gerek Go-
lan'da gerek Beyrut'ta artık her
taraf yerle yeksan olmuş. Böyle
bir sıkıntı var. Biz de tabii eli-
mizden geleni yapacağız ancak
Mısır'da ciddi manada ihtiyaç
talebi var. Bu ihtiyaçların gide-
rilmesi için de Türkiye olarak
elimizden geleni yapmaya in-
şallah devam edeceğiz. Özel-
likle de ayni hatta nakdi yardım
talepleri var. Türkiye olarak

dünyanın suskun olduğu bir
dönemde biz yardımlarımıza
devam edeceğiz." ifadelerini
kullandı.

"bİrLEşmİş mİLLETLEr 
bu kOnuDa TEk

Çıkış YOLu"
Birleşmiş Milletler (BM)

Genel Sekreteri Antonio Guter-
res'le görüşmesine değinen Er-
doğan, "Onlar da ellerinden
gelen her türlü gayreti ortaya
koyuyorlar, koyacaklar ve 'Bir-
birimizle olan görüşmeleri
devam ettirelim' diyorlar. Bizler
de bu görüşmelerimizi devam
ettirmek suretiyle bölgedeki
ateşkesi ama sonsuz olmak
üzere nasıl devam ettiririz,
bunun gayreti içinde olacağız.
Birleşmiş Milletler bu konuda
tabii tek çıkış yolu." değerlen-
dirmesinde bulundu.

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
Uluslararası Af Örgütünün
"Kendinizi alt insan gibi hisse-
diyorsunuz: İsrail'in Gazze'deki
Filistinlilere yönelik soykırımı"
başlıklı raporuna ilişkin soru
üzerine, şunları kaydetti:

"Bildiğiniz gibi Uluslararası
Ceza Mahkemesi'nin verdiği
kararlar arka arkaya geliyor.
Bunlar tabii doğrusu İsrail'i kö-
şeye sıkıştırıyor. Fakat bugüne
kadar tabii İsrail, kendisi aley-
hinde verilmiş kararların hep-
sinde de ne yaptı yaptı sıyırdı
ama insanlık, İsrail'i bu attığı
adımlarda, yaptığı ihanetlerde
yalnız bırakmayacak ve hesa-
bını soracak. İsrail'in bu vahşe-
tini, soykırımlarını hep birlikte
dünya devletleri olarak ne
yapıp yapıp hesabını sormamız
lazım. Başta ülkem olarak, Tür-
kiye olarak bu hesabı biz de
soracağız, sormalıyız."

rEJİm karşıTLarı
mErkEZİn İÇ 

kESİmLErİnE uLaşTı
Suriye rejimi güçleriyle 27

Kasım'dan bu yana çatışan ve
Hama kent merkezinin kontro-
lünü ele geçiren Heyet Tahrir
Şam'ın (HTŞ) başını çektiği
rejim karşıtı gruplar, Humus
ilinde ilerliyor.

Rasten ve Telbise ilçe mer-
kezlerini ele geçiren gruplar,
kent merkezinin batısındaki
Vaer Mahallesi'ne girdikten

sonra, merkezin iç kesimlerine
kadar ilerlemiş oldu.

Taraflar arasında çatışmalar
devam ederken, rejim karşıtı
gruplar kentin iç kesimlerine
farklı noktalardan da girmeye
çalışıyor.

SurİYE rEJİmİ, ırak 
SınırınDakİ DEYrİZOr 

İL mErkEZİnİn 
kOnTrOLÜnÜ TErÖr 
ÖrGÜTÜ Pkk/YPG'YE 

DEVrETTİ
İdlib, Halep, Hama'nın ar-

dından Humus'ta da ilerleyen
Heyet Tahrir Şam'ın (HTŞ) ba-
şını çektiği rejim karşıtı grupla-
rın başkent Şam'a baskısının
artmasıyla ülkenin Irak sınırında
bulunan rejim ordusu, bazı un-
surları batıya kaydırmaya baş-
lamıştı.

Son olarak, ülkenin doğu-
sunda Irak sınırındaki Deyrizor
ilinde Fırat Nehri'nin ayırdığı
hatta, PKK/YPG işgalindeki
bölgeye cepheli güçlerinden
bazılarını buradan çekmeye
devam eden Beşşar Esed re-
jimi güçleri, Deyrizor il merkezi-
nin kontrolünü terör örgütü
PKK/YPG'ye devretti.

SurİYE'nİn 
GÜnEYİnDEkİ DEra 

İLİnDE muhaLİFLErLE 
rEJİm GÜÇLErİ 

ÇaTışıYOr
Yerel kaynaklardan edinilen

bilgiye göre, muhalif gruplar
sabah saatlerinde Dera'nın batı

kırsalındaki Noa ilçe merkezinin
çevresinde rejim güçlerine ait
kontrol noktalarına saldırdı.

Çatışmalar devam ederken,
Suriye rejimi Noa ilçe merkezini
havan topu saldırısıyla hedef
aldı.

Rejim ordusu batı kırsaldaki
Cebiliyye köyüne de topçu sal-
dırısı düzenledi.

Muhalif gruplar, Dera'nın
batı, doğu ve kuzey kırsalındaki
Cize, Semlin ve Gariyye Şar-
kiyye bölgelerinde rejimin gü-
venlik güçlerine ait kontrol
noktalarını ele geçirdi.

muhaLİFLEr ÇOk 
SaYıDa YErLEşİm 

YErİnİn kOnTrOLÜnÜ 
SaĞLaDı

Yerel kaynaklardan edinilen
bilgiye göre, askeri muhalifler,
Dera il merkezi ve çevresindeki
ilçelerde sabah saatlerinden bu
yana rejim güçleriyle çatışıyor.

Muhalifler, Busra Harir,
Casim, Hirak ve Tafas ilçeleri,
Semlin, Sura ve Miseyfre bel-
deleri, Gariyye Şarkiyye, Karak,
Nahte, Cize ve Üm Veled köy-
leri ve il merkezindeki Dera
Beled mahallesini ele geçirdi.

Çatışmalar il genelinde çok
sayıda noktada devam ediyor.

Muhalif gruplar sabah saat-
lerinde Dera'nın batı kırsalın-
daki Noa ilçe merkezinin
çevresinde rejim güçlerine ait
kontrol noktalarına saldırdı. Su-
riye rejimi de Noa ilçe merke-

zini havan topu saldırısıyla
hedef aldı.

Rejim ordusu batı kırsalın-
daki Cebiliyye köyüne de topçu
saldırısı düzenledi.

rEJİmE karşı OrTak 
OPEraSYOn ODaSı

kuruLDu
Öte yandan Dera'da rejimin

kurduğu 8. Tümen'deki asker-
ler, Süveyda ve Kuneytra illerin-
deki muhaliflerle ortak
operasyon odası kurdu ve re-
jime karşı hareket etme konu-
sunda anlaştı.

Operasyon odasından yapı-
lan açıklamada birlik ve bera-
berlik mesajı verildi, ülkenin
güney sınırlarının kontrol altına
alınarak güvenliğin ve istikrarın
sağlanacağı vurgulandı.

Uluslararası topluma, özgür-
lük, onur ve medeni bir devletin
inşasında Suriye halkının kara-
rına saygı göstermesi çağrısı
yapılan açıklamada, rejim as-
kerlerinden ordudan ayrılmaları
talep edildi.

Açıklamada, hedefin Şam'a
ilerlemek olduğu da kaydedildi.

naSİb Sınır kaPıSı'nın 
kOnTrOLÜ 

muhaLİFLErE GEÇTİ
Muhalifler, rejim güçleriyle

çatışarak Suriye-Ürdün sınırını
ele geçirmeye çalışıyor.

Çatışmaların ardından, Su-
riye ile Ürdün arasındaki Nasib
Sınır Kapısı muhaliflerin kontro-
lüne geçti.

Halk ayaklanmasının fitilinin
ateşlendiği il: Dera

Dera, 2012-2018 döne-
minde muhaliflerin hakimiyetin-
deydi.

İran destekli terörist gruplar
ve Rusya'nın askeri müdahale-
siyle yeniden güçlenen Esed
rejimi, Haziran 2018'de böl-
geye kara saldırısı başlattı.

Esed rejimi, Temmuz
2018'de Dera ilinin tümünü ele
geçirdiğini ilan etti.

ruSYa: SurİYE'DEkİ 
VaTanDaşLarımıZa
ÜLkEDEn aYrıLma

İmkanına SahİP 
OLDukLarını 
anımSaTırıZ

Öte yandan, Rusya'nın Şam
Büyükelçiliğinin Telegram ka-
nalından yapılan açıklamada,
Suriye'deki durumun "zor" ol-
duğu belirtildi.

Büyükelçilik ve konsoloslu-
ğun çalışmaya devam ettiği
kaydedilen açıklamada, "Zorla-
şan askeri ve siyasi durum ne-
deniyle Suriye'deki Rus
vatandaşlarına mevcut havaa-
lanları üzerinden ticari uçak se-
ferleriyle ülkeden ayrılma
imkanına sahip olduklarını
anımsatırız." ifadesine yer ve-
rildi.

SurİYE'DEkİ 
GELİşmELEr

Suriye'nin kuzeyindeki
Halep ilinin batı kırsalında 27
Kasım'da Esed rejimi güçle-
riyle, rejim karşıtı silahlı gruplar
arasında çatışma başlamıştı.

30 Kasım'da Halep'in mer-
kezinin büyük bölümünü rejim
güçlerinden alan rejim karşıtı
gruplar, aynı gün tüm İdlib ge-
nelinde hakimiyet sağlamıştı.

Gruplar, şiddetli çatışmala-
rın ardından 5 Aralık'ta Hama
kent merkezini rejim güçlerin-
den almıştı. Rejim karşıtı grup-
lar, başkent Şam'a açılan
stratejik önemdeki Humus ilinin
bazı yerleşim yerlerini ele geçi-
rerek burada ilerlemeye başla-
mıştı. Suriye Milli Ordusunun
Halep kırsalında 1 Aralık'ta
terör örgütü PKK/YPG'ye karşı
başlattığı Özgürlük Şafağı Ope-
rasyonu'nda ise Tel Rıfat ilçe
merkezi, terörden kurtarılmıştı.
aa

Cumhurbaşkanı Erdoğan’dan Suriye mesajı
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tıp Fakültesi Enfeksiyon
Hastalıkları ve Klinik Mikrobiyo-
loji Anabilim Dalı Başkanı Prof.
Dr. Yeşim Taşova, hepatitlerin
dünya genelinde artış gösterdi-
ğini belirterek, “Her gün dün-
yada 3 bin 500 kişi hepatit B ve
C kaynaklı ölmekte. 

Dünyada 250 milyondan
fazla kişi hepatit B, 50 milyon-
dan fazla kişi hepatit C ile en-
fekte. Türkiye'de ise her 3
kişiden 1'i hepatit B, her 2 kişi-
den 1'i hepatit C ile enfekte. Bu
sayılar buz dağının görünen
kısmı” dedi.   

Hepatit, viral bir enfeksiyo-
nun neden olduğu karaciğer il-
tihabı olarak biliniyor. A, B, C, D
ve E tipleri olarak adlandırılan
beş ana hepatit virüsü bulunu-
yor. Bu 5 tip, neden oldukları
hastalıklar ve salgın potansiyeli
nedeniyle son yıllarda dünya
üzerinde büyük bir endişe kay-

nağı olmaya başladı. 
Her Gün 3 Bİn
500 ölüm var 

Dünya Sağlık Örgütü'nün
nisan ayında yayınladığı rapora
göre ise her gün hepatit B ve C
enfeksiyonları sebebiyle 3 bin
500 kişi hayatını kaybediyor.
Ayrıca uzmanlara göre ülke-
mizde ise çoğu henüz tanı al-
mamış yaklaşık 3.5 milyon
hepatit B hastası, 750 bin de
hepatit C hastası olduğu tah-
min ediliyor. 

“BİrçoK Kİşİ taşıyıcı 
olduğunu Bİlmeden 

yaşıyor” 
Tıp Fakültesi Enfeksiyon

Hastalıkları ve Klinik Mikrobiyo-
loji Anabilim Dalı Başkanı Prof.
Dr. Yeşim Taşova, konuyla ilgili
İhlas Haber Ajansı'na açıklama-
larda bulundu. Prof. Dr. Taşova,
hepatit B ve C hastalarına ula-
şılmada büyük sıkıntı yaşandı-

ğını belirterek, “Hepatitler halen
önemini koruyan hastalıklardır.
Hepatit B aşı ile önlenebilir
ancak hepatit C'de aşı yoktur
fakat gelişmiş tedavisi vardır.
Buradaki en büyük sorunumuz
hastalara ulaşabilme. Birçok
kişi hepatit B ve C olduğunu
bilmeden yaşamaktadır. 

Bulaşıcı olduğu için aile fert-
leri dahil birçok kişiye de has-
talığı bulaştırabilmektedirler.
Her gün dünyada 3 bin 500
kişi hepatit B ve C kaynaklı öl-
mektedir” ifadelerini kullandı. 

“Sayılar Buz 
dağının 

Görünen KıSmı” 
Türkiye'de her 3 kişiden

1'inin hepatit B ile enfekte ol-
duğunu ancak bu sayıyı 'Buz
dağının görünen kısmı' olarak
tanımlayan Prof. Dr. Taşova,
şunları söyledi: 

“Halihazırda dünyada 250
milyondan fazla kişi hepatit B,
50 milyondan fazla kişi hepatit
C ile enfektedir ancak bu sayı-
lar buz dağının görünen kısmı.
Türkiye'de ise her 3 kişiden 1'i
hepatit B ile enfektedir, yani
taşıyıcı durumundadır. Erişkin
yaş grubunda bu 2 milyondan
fazla kişiye denk geliyor. 

Hepatit B ile tanı olan has-
taların ancak 4'te 1'ine tanı
koyabiliyoruz. 

Bu kişilerin de 5'te 1'i te-
daviye ulaşıyor.

Bu kişilerin tedavi olması
durumunda karaciğer kanseri
ve siroz olmasının önüne geçi-
liyor. Hepatit C'de ise daha da

sıkıntılı bir durum var. Her 2 ki-
şiden 1'inin Türkiye'de hepatit
C olduğunu biliyoruz ancak en
önemli sorun tanı konulamıyor
çünkü hastalar hayatlarına hiç-
bir semptom göstermeden
devam ediyor. Daha sonra da
karaciğer kanseriyle bu hasta-
lar karşımıza geliyor.” 

“Bütün dünyada 
artış var” 

Hepatit C tedavisi olan ki-
şinin karaciğer kanseri ve siroz
olma riskinin azaldığına dikkat
çeken Prof. Dr. Taşova, “Hepa-
tit C'de yeni tedavilerle hasta-
nın durumuna göre 8-12 hafta
arasında hap tedavisi ile kurtul-
mak mümkün. 

Yeter ki tanı konsun. Hepatit
B'nin de tedavisi var ve üze-
rinde çalışıyoruz.

Tedaviye başlayan kişinin
siroz ve karaciğer kanseri olma
riski çok aza indirgenebiliyor.
Bütün dünyada hepatitlerde

artış var” ifadelerini kullandı.  
“tedavİ olmaK 
HalK Sağlığı 

açıSından önemlİ”
Tedavi olmanın halk sağlığı

açısından önemine vurgu
yapan Prof. Dr. Yeşim Taşova,
“2016 yılında Dünya Sağlık Ör-
gütü ‘hepatit B ve C'yi ortadan
kaldıralım' atağına geçti.

Bu atakla birlikte hepatit
B'nin yüzde 95 azaltılması, he-
patit C'nin yüzde 85 azaltılması
hedefleniyor. Buradaki amaç
yüzde 65 ölümleri azaltmak,
yüzde 90 tedaviye tanı koy-
mak.

Bu kişileri tespit edip tedavi
olmalarını sağlamak halk sağ-
lığı açısından çok önemli. Ülke-
mizde de bu program
çerçevesinde yenidoğan ço-
cukların aşılanması çok güzel
bir şekilde gidiyor. 

Aynı zamanda gebelerin
takip edilmesi devam ediyor”

dedi. 
“önlemler alınmalı” 

Hepatit bulaşının önüne
geçilmesi için yapılması gere-
kenleri anlatan Taşova, şunları
söyledi: 

“Damar içi uyuşturucu kul-
lananların ortak enjektör kullan-
ması engellenmeli. Bütün
uyuşturucuların azaltılması ge-
rekiyor çünkü uyuşturucu riskli
davranışa yol açıyor.

Hepatit B özellikle cinsel
yolla ve kan yoluyla geçebilen
bir hastalıktır. Vatandaşların
hem testini yaptırması hem de
kan ve cinsel sıvılarla bulaşın
engellenmesi gerekiyor. 

Ayrıca bilinen ve temizliği
olan diş hekimleriyle çalışıl-
ması, kadınların manikür, pedi-
kür yaparken kendi aletlerinin
olması ya da kuaförlerinden
sterilizasyon istenilmesi, ortak
diş fırçası kullanılmaması gibi
önlemler almak gerekiyor.” İHa 

“Dünyada her gün 3 bin 500 kişi
hepatitten ölmekte”
“Dünyada her gün 3 bin 500 kişi
hepatitten ölmekte”

Kış aylarıyla beraber kapımızı çalan 5 hastalık

İç Hastalıkları Uzmanı Dr.
Meriç Zeydan, grip ve soğuk
algınlığı gibi yaygın hastalıkların
yanı sıra zatürre, bronşit ve si-
nüzit gibi daha ciddi sorunların
da kış aylarında önemli artış
gösterdiğini söyledi.   

İç Hastalıkları Uzmanı Dr.
Meriç Zeydan, kışın soğuk ha-
vanın yanı sıra kalabalık ve ka-
palı alanlarda fazla vakit
geçirmek gibi faktörlerin pek
çok hastalığın yayılmasına
zemin hazırladığını söyleyerek,
“Düşen sıcaklıklar, bağışıklık
sistemimizin zayıflamasına
neden olurken; viral enfeksi-
yonlar, solunum yolu hastalık-

ları ve mevsimsel rahatsızlıklar
da daha sık görülüyor” dedi. 

İç Hastalıkları Uzmanı Dr.
Zeydan, grip ve soğuk algınlığı
gibi yaygın hastalıkların yanı
sıra zatürre, bronşit ve sinüzit
gibi daha ciddi sorunların da
kış aylarında önemli artış gös-
terdiğini ifade etti. Zeydan, bu
hastalıklardan korunmak için
önceden alınacak bazı basit
önlemlerin sağlıklı bir sezon ge-
çirmeye yardımcı olabileceğini
söyleyerek bu önerileri şöyle sı-
raladı: 

1. Grİp (İnfluenza) 
İnfluenza virüslerinin

neden olduğu, üst solunum

yollarını etkileyen ve bulaşıcı bir
hastalık olan grip en sık, ani
başlayan yüksek ateş, halsizlik,
kas ve eklem ağrıları, baş ağ-
rısı, kuru öksürük ve boğaz ağ-
rısı ile kendini gösterir. Enfekte
bir kişinin öksürük veya hapşı-
rık sırasında yaydığı damlacık-
larla bulaşır. Ayrıca virüs
bulaşmış yüzeylere dokunduk-
tan sonra ağız, burun veya
gözlere temas edilmesiyle de
enfekte olunabilir. Grip tedavi-
sinde bol sıvı tüketmek, dinlen-
mek ve gerekirse doktor
önerisiyle ateş düşürücü ilaçlar
kullanmak gerekebilir. Ağır va-
kalarda antiviral ilaçlar da gün-
deme gelebilir. 

Korunma Yöntemleri: Yıllık
grip aşısı yaptırın. Ellerinizi sık-
sık sabunla yıkayın. Kalabalık
ve kapalı ortamlarda müm-
künse maske kullanın. Sağlıklı
ve dengeli beslenerek bağışık-
lık sisteminizi güçlendirin. 

2. SoğuK alGınlığı 
(nezle) 

Soğuk algınlığı, genellikle
rinovirüslerin neden olduğu,
burun ve boğazı etkileyen hafif
bir üst solunum yolu enfeksiyo-
nudur. Yaygın, bulaşıcı ve yıl
boyunca görülebilmesine rağ-
men, daha çok sonbahar ve kış
aylarında ortaya çıkar. Burun

akıntısı veya tıkanıklığı, boğaz
ağrısı, hapşırık, hafif ateş, ök-
sürük ve halsizlik yapar. Belirti-
leri genellikle hafiftir ve 2-7 gün
arasında sürer. Enfekte bir kişi-
nin öksürük veya hapşırık yo-
luyla yaydığı damlacıklarla ya
da virüs bulaşmış yüzeylere
dokunduktan sonra ağız, burun
veya gözlere temas edilmesiyle
bulaşır.

Hastalık genellikle kendi
kendine iyileşir ve özel bir teda-
visi yoktur. Belirtilerini hafiflet-
mek için bol sıvı tüketmek,
dinlenmek, burun açıcı sprey
veya pastiller önerilir. 

Korunma Yöntemleri: Elle-
rinizi temiz tutun ve yüzünüze
dokunmaktan kaçının.  Soğuk
havalarda uygun kıyafetler
giyin. Vitamin ve mineral açısın-
dan zengin besinler tüketin. 

3. Bronşİt 
Bronşit, akciğerlerdeki

bronş tüplerinin iltihaplanması
ile gelişen bir solunum yolu
hastalığıdır. Akut ve kronik
olmak üzere iki türü vardır. Akut
bronşit genellikle soğuk algın-
lığı veya grip sonrası ortaya
çıkar ve geçicidir. Kronik bron-
şit ise sigara içenlerde daha sık
görülür. Öksürük, balgam,
nefes darlığı, halsizlik ve hafif
ateşe yol açar. Akut bronşit ge-

nellikle virüslerden kaynaklanır
ve soğuk algınlığı gibi hava yo-
luyla bulaşır.

Belirtiler uzun sürerse
veya şiddetliyse, özellikle kro-
nik bronşit durumunda tıbbi
destek alınması gerekebilir. 

Korunma Yöntemleri: Si-
gara ve kirli havaya maruz kal-
maktan kaçının. Solunum
yollarınızı sıcak tutun ve soğuk
havayı doğrudan solumayın.
Grip veya soğuk algınlığı teda-
visini ihmal etmeyin; ilerleye-
rek bronşite dönüşebilir. 

4. zatürre (pnömonİ) 
Zatürre, akciğerlerdeki

hava keseciklerinin iltihaplan-
ması sonucu ortaya çıkan
ciddi bir sorundur. Bakteriler,
virüsler veya mantarlar zatür-
reye neden olabilir. Özellikle
yaşlılar, çocuklar ve kronik
hastalığı olan bireyler için teh-
likelidir. Hastalık kendini, yük-
sek ateş, üşüme, şiddetli
öksürük (bazen balgamlı),
nefes darlığı ve hızlı nefes
alma, göğüs ağrısı, halsizlik,
yorgunluk ve iştahsızlık ile belli
eder. 

Zatürre, enfekte damlacık-
ların solunması veya bağışıklık
sisteminin zayıf olduğu du-
rumlarda vücuttaki diğer en-
feksiyonların akciğerlere

yayılması ile gelişir. 
Korunma Yöntemleri:

Pnömoni aşısı yaptırın (Özel-
likle risk grubundaki bireyler
için). Grip gibi üst solunum
yolu enfeksiyonlarını zaman
kaybetmeden tedavi ettirin.
Sağlıklı beslenme ve düzenli
egzersizle bağışıklığınızı des-
tekleyin. 

5. Sİnüzİt 
Sinüzit, yüz kemiklerinin

içinde yer alan boşlukların ilti-
haplanması ile oluşur. Genel-
likle viral-bakteriyel
enfeksiyonlar veya alerjik re-
aksiyonlar sonucu ortaya
çıkar. Akut sinüzit kısa süreli
olup birkaç hafta içinde iyile-
şir. Kronik sinüzit ise üç aydan
uzun sürer ve tekrarlar. Hafif
vakaların tedavisinde burun
spreyleri, ağrı kesiciler ve bol
sıvı tüketimi yeterli olabilir.
Bakteriyel enfeksiyonlarda ise
doktor kontrolünde antibiyotik
tedavisi gerekebilir. Kronik si-
nüzitte cerrahi müdahale de
(sinüs ameliyatı) bir seçenektir. 

Korunma Yöntemleri:
Soğuk havalarda başınızı ve
yüzünüzü koruyun. Burun te-
mizliğine özen gösterin ve dü-
zenli olarak nemlendirici sprey
kullanın. Kronik alerjiniz varsa
tedavi olun. İHa 

Ani işitme kayıplarında ilk 3 gün önem taşıyor
KulaK, Burun Boğaz

Hastalıkları Uz. Dr. Ünsal Ayça
Vergili daha önce herhangi bir
problem olmadan son 3 gün
içerisinde kulakta çınlama ve
uğultunun eşlik ettiği şikâyet-
lerle oluşan ani işitme kaybının
tedavi edilmezse olumsuz so-
nuçlar doğurabileceğini belirtti. 

Ani işitme kaybının çoğu
zaman hastalar tarafından
önemsenmediğini nasılsa
geçer düşüncesiyle tedaviye
geç başlandığını belirten Kulak
Burun Boğaz Hastalıkları Uz-
manı Op. Dr. Ünsal Ayça Ver-
gili, 72 saat içerisinde gelişen,
işitme testlerinde birbirini takip
eden üç frekansta en az 30 de-
sibelden fazla kayıp görülmesi

durumunun ani işitme kaybı
olarak tanımlandığını ifade etti.
Ani işitme kayıplarında kendili-
ğinden geçmesini beklenilme-
sinin büyük bir hata olduğunu
vurgulayan Op. Dr. Vergili, ra-
hatsızlık halinde uzmana baş-
vurulması gerektiğini ve 3 gün
içerisinde tedaviye başlanılması
gerektiğini ifade etti. 

Ani işitme kaybının yapılan
işitme testi ile tanı konulabilen
bir hastalık olduğunu, 30-60
yaş arasındaki kişilerde daha
sıklıkla görüldüğünü, genellikle
tek kulağın etkilendiğini nadiren
iki kulakta da işite kaybı olabi-
leceğini söyleyen Kulak Burun
Boğaz Hastalıkları  Uzmanı Op.
Dr. Ünsal Ayça Vergili, “Ani

işitme kaybının çoğu zaman
sebebi belirlenememekle bir-
likte viral enfeksiyonlar, damar-
sal hastalıklar ve bazı kronik
hastalıklar, çeşitli iç kulak has-
talıkları bu duruma neden ola-
bilmektedir. 

Kabakulak, kızamık ve üst
solunum yolu enfeksiyonları
gibi viral hastalıklar iç kulağa
zarar vererek ani işitme kaybına
neden olabilir. Ani işitme kay-
bıyla birlikte başlayan kulak
çınlaması da eşlik edebilmekte-
dir. Çoğu hasta kulak çınlama-
sının işitme kaybına neden
olduğunu düşünerek geçmesini
beklemekte ve hekime git-
mekte geç kalmaktadır” dedi. 

İşitme kaybında erken tanı

ve tedavinin ilk 3 gün içinde
başlamasının hastanın iyileş-
mesi açısından büyük önem ta-
şıdığını açıklayan Op. Dr. Ünsal
Ayça Vergili,  tedaviye başlama
süresi ne kadar gecikirse iyi-
leşme beklentisinin de o kadar
azalacağını ve kalıcı işitme kay-
bının yaşanabileceğini aktardı.
İşitme kayıplarında ilaç tedavi-
sini önemli bir yeri olduğunu
belirten Op. Dr. Vergili, “Günü-
müzde ilaç tedavilerine yanıt
alınamamış veya eşlik eden
hastalıkları nedeniyle ilaç kulla-
namayan hastalarda hiperbarik
oksijen tedavisi de önerilmek-
tedir. 

Sonuç olarak ani işitme
kaybı erken tanı ile tedavi şan-

sının çok daha yüksek olduğu
ve atlanmaması gereken acil
bir hastalıktır. Hastaların ani
olarak başlayan bir işitme kaybı

hissetmeleri durumunda en
kısa sürede KBB Uzmanına
başvurmaları çok önemlidir”
şeklinde konuştu. İHa 
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Manisa Futbol Kulübü,
Trendyol 1. Lig’in 15. hafta mü-

cadelesinde sahasında A.
Çorum FK'yı ağırlayacak. Manisa
ekibi bugün saat 16.00’da Ma-
nisa 19 Mayıs Stadyumu’nda oy-
nanacak karşılaşmaya tüm
futbolseverleri bekliyor.

Manisa Futbol Kulübü, Trend-
yol 1. Lig’in 15. hafta mücadele-
sinde 7 Aralık Cumartesi yani

bugün saat 16.00’da Manisa 19
Mayıs Stadyumu’nda Ahlatcı
Çorum Futbol Kulübü’nü konuk
edecek. Siyah-beyazlılar, A.
Çorum FK maçında taraftarların
ve futbolseverlerin desteğini bekli-
yor. 

KARŞILAŞMAYI MEHMET ALİ ÖZER 
YÖNETECEK

Manisa Futbol Kulübü ile A.
Çorum FK arasında oynanacak müca-

deleyi hakem Mehmet Ali Özer yönete-
cek. Karşılaşmada Özer’in

yardımcılıklarını Kemal Mavi ve Ömer
Lütfü Aydın yapacak. Maçın dördüncü

hakemi ise Abdullah Volkan Aydın.
A. ÇORUM FK MAÇININ

BİLETLERİ SATIŞTA
Öte yandan A. Çorum FK maçının bilet

satışları devam ediyor. Mücadeleyi tribünden
takip etmek isteyen taraftarlar,
www.passo.com.tr ve Passo mobil uygula-
ması ile biletlerini kolaylıkla temin edebilecek. 

KADIN VE 18 YAŞ ALTI TARAFTARLARA 
ÜCRETSİZ MAÇ

Kadın ve 18 yaş altı tüm taraftarlar, iç
saha maçlarını ücretsiz izleyebilecek. Maçları
tribünden takip etmek isteyen kadın ve 18
yaş altı taraftarların Passolig kartı sahibi ol-
ması ise zorunlu...

Passolig kartı olmayan kadın ve 18 yaş
altı taraftarların Passolig kartı alması, kart sa-
hibi olan taraftarların ise Passolig kartlarının
vizelerini yenilemesi önemle rica olunur.

Kadın ve 18 yaş altı tüm taraftarlar, ücret-
siz biletlerini maç günü Manisa 19 Mayıs
Stadyumu’nda bulunan Passolig gişelerin-
den tanımlayabilirler.

Karşılaşmanın bilet fiyatları ise şöyle; 
Kapalı Alt Tribün: 30 TL.
Misafir Tribünü: 39 TL.

Manisa FK galibiyet peşindeManisa FK galibiyet peşinde

16.00STAT

19 Mayıs Stadı

HAKEM
Mehmet Ali Özer7 Aralık Cumartesi

Yıldızspor 45 Futbol Kulübü, 7 Aralık cu-
martesi günü Karaköyspor ile karşı karşıya ge-
lecek. Kırmızı-siyahlılar, bu maçtan galibiyetle
ayrılıp zirve takibine devam etmek istiyor. Teknik
direktör Furkan Şapçı, “Takımımızın motivas-
yonu yüksek, bu maçı kazanarak hedeflerimize
bir adım daha yaklaşmak istiyoruz” dedi.

Süper Amatör Küme ekibi Yıldızspor 45 Fut-
bol Kulübü, cumartesi günü Muradiye Tuncay
Erkan Stadyumu’nda Karaköyspor ile karşılaşa-
cak. Saat 15:00’te başlayacak olan mücade-
lede, 12 puanla 3. sırada yer alan Yıldızspor,
galip gelerek zirve takibini sürdürmeyi hedefli-
yor. 

Teknik direktör Furkan Şapçı, karşılaşma ön-
cesi yaptığı açıklamada, takımlarının kazanmak
için sahada olacaklarını belirterek, “Karaköys-
por karşısında 3 puan almak, zirveye yakın ka-
labilmek için çok önemli. Takımımızın
motivasyonu yüksek, bu maçı kazanarak he-
deflerimize bir adım daha yaklaşmak istiyoruz.
Hafta içi antrenmanlarımızı kazanmak adına
yaptık. Artık kaybetme lüksümüz yok. Bizler her
hafta kazanmak için sahada olacağız ve önü-
müzdeki rakiplerimizin puan kaybetmesini bek-
leyeceğiz” dedi. 

Kulüp Başkanı Hüseyin Bezci ise, oyuncu-
lara moral verirken, hafta sonu oynanacak Ka-
raköyspor maçında takıma güvendiklerini
vurguladı. Takımın her zaman yanında oldukla-
rını belirten Başkan Bezci, “Bu süreçte her
zaman yanınızdayız. Karaköyspor karşısında
galibiyet için elinizden gelenin en iyisini yapaca-
ğınıza inanıyoruz. Hep birlikte inşallah büyük
başarılar elde edeceğiz” dedi.

Yıldızspor 45 FK zirve 
takibini sürdürmek istiyor
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